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Velik razvoj smo v 40. letih dosegli tudi v naši občini. Ob jubileju pri- pripravil Mllorad Borčlč. Nekaj njegovih fotografij, ki karakteriziralo 
pravlja občinski sindikalni svet razstavo dokumentov in fotografij, ki razvoj, smo tokrat Izbrali za našo naslovnico, 
ponazarjajo 40 let razvoja naše občine. Razstavljene fotografije bo 

Naših štirideset let 
Štirideseto obletnico osvoboditve bo vsakdo občutil na svojstven l n * t e n štiridesetih letih smo veliko naredili. Preveč bi bilo vse opisati. Iz 

način. Nekateri se bodo spominjali zmagovalnega prihoda osvobodite- zaostale dežele smo se priključili razvitemu svetu. Z novim sistemom so-
Ijev, nekateri, kako so se mu odprla zaporniška vrata cimni k*kn *n nn cialističnega samoupravljanja smo dosegli velike uspehe in edino on je 
rtninihitirihiafih^- , • . x x M a r a ' aru9,l<al<° s ° P° porok, da bomo z našo skupno prizadevnostjo dosegli še nadaljnie 
doigm štmh letih objel, svoje starše, zene, otroke. Veličastni trenutki so biii u s p e n e m prebrodili težave, ki nas v tem času pestijo. Borili se bomo za 
to, trenutki, ki bodo ostali nepozabni. naš boljši jutrišnji dan! 

Z marsikatero tovarno smo takole začeli. 
Na fotografiji je obnavljanje stare stavbe, kjer je stekla proi- vorna vozila 
zvodnja Iskrinega oroarama. 

do moderne proizvodnje in zahtevnih nadgradenj za to-

Od začetkov v Kovinarski. Sodobni proizvodni obrati v Fenolltu 

Štafeta mladosti je šla prvič na pot leta 1945 Iz Kragujevca. Tega 
'eta jo je spremljala knjiga, v katero so pisali prisrčne pozdrave in če
stitke za rojstni dan tovariša Tita. 

Od tedaj potuje štafeta vsako leto po vsej Jugoslaviji. V Slovenijo 
le prispela v torek, 16.4.1985, na Vrhniko pa v sredo, 17.4.1985, Tudi 
JU smo še pred njenim prihodom začeli s kulturnim programom. Pred 
"omom JLA so nastopili vojaki, plesale so plesne skupine, učenci so 
recitirali. Štafetno palico je prinesla mladinka Branka Rlhar z Verda in 
lo predala vojaku. Ta je počakal, da so prebrali sporočilo, potem pa je 
v spremstvu mladincev, ki so nosili cvetlice in zastave, nadaljeval 
Pot. 

Ta štafeta mladosti bo na poti do 25. maja, ko bo zaključna slavnost 
v Beogradu v spomin na tovariša Tita. 

DARJA KUHAR 

Tomažu Gromu Zlato priznanje OF 
fr ^ a slavnostni seji Republiške konference S Z D L ob obletnici Osvobodilne 
v 6 h ' e ' e p r e ' e l republiško priznanje — Zlato priznanje Osvobodilne fronte slo
v i t e g a naroda tudi naš občan, dolgoletni družbenopolitični delavec in akti-

* T omaž Grom. 
Čestitamo! 

6. maj 1945—1985 

V NEDELJO 5. MAJA OB 10. l ih i 

Osrednja proslava 
na Vrhniki 

Osrednja proslava letošnjega občinskega praznika In 40-let-
nlce osvoboditve bo v nedeljo, 5. maja 1985, ob 10. url v Cankar
jevem domu na Vrhniki. Uro pred slavnostno sejo, to Je ob 9. url, 
pa bo v domu JLA otvoritev razstave »40 let razvoja naše občine«. 
Na osrednji proslavi bo slavnostni govornik predsednik občinske 
skupščine Andrej Vldovič, ob otvoritvi razstave pa bo spregovoril 
predsednik izvršnega sveta Herman Bole. 

Na proslavi bodo podeljene tudi Cankarjeve plakete in srebrna priz
nanja Osvobodilne fronte. 

Srečamo se torej na tej proslavi in na ostalih prireditvah ob prazno
vanju občinskega praznika in 40. letnice osvoboditve. 

Program prireditev ob praznovanju občinskega praznika 
in 40-ietnice osvoboditve 

25. april ob 18. uri 

26. april ob 19. uri 

30. april ob 20. uri 

5. maj ob 9. uri 

5. maj ob. 10. uri 

9. maj ob 19. uri 

10. maj ob 19. uri 

18. maj ob 20. uri 

18. revija otroških in mladinskih pevskih zborov v 
osnovni šoli Ivana Cankarja na Vrhniki 
18. revija odraslih pevskih zborov v osnovni šoli Ivana 
Cankarja na Vrhniki, na kateri bodo podeljena sindi
kalna priznanja 
prvomajska srečanje občanov na Ulovki 

otvoritev razstave »40 let razvoja naše občine« v 
domu J L A na Vrhniki 
slavnostna seja zborov Skupščine občine in D P O v 
Cankarjevem domu na Vrhniki 
srečanje folklornih skupin v Cankarjevem domu na 
Vrhniki 
otvoritev slikarske razstave Franca Mačka v Salonu" 
IUV na Vrhniki 
koncert Pihalnega orkestra Z K O Vrhnika ob njegovi 
60-letnici v Cankarjevem domu na Vrhniki 

Ob občinskem prazniku 
27; aprilu, ob prazniku dela 
1. maju in ob 6. maju — 
40. obletnici osvoboditve 
iskreno čestitamo vsem delovnim 
ljudem in občanom 

SKUPŠČINA IN DRUŽBENOPOLITIČNE 
ORGANIZACIJE 
SAMOUPRAVNE INTERESNE SKUPNOSTI 
NAŠ ČASOPIS 

V okviru obeleževanja 40-letnice zmage nad fašizmom bo poveljstvo garnizije 
na Vrhniki organiziralo 

tehnični zbor in demonstracijo orožja in vojne opreme. 
Pripadniki JLA nam bodo prikazali In demonstrirali tehnična in materialna sred
stva, s katerimi so oborožene enote JLA. 

Prikaz bo 11. maja na prostoru pred Domom JLA, na zelenici pri Mercatorju, pred 
osnovno šolo Ivan Cankar in na prostoru pred knjižnico. 
Otvoritev bo ob 10. url pred Domom JLA, prikaz pa bo trajal do 16. ure. 
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Zapustil nas je Karel 
Grabeljšek-Gaber 

Z bolečino smo sprejeli 
vest, da je zahrbtna bolezen 
za vedno iztrgala od nas 
Karla Grebeljška-Gabra. V 
svojih srcih smo začutili ža
lost in praznino, ki se je ne da 
zapolniti. Izgubiti človeka, 
takih vrlin, kot je bil Gaber, je 
stvar, ki jo globoko občutijo 
ne samo najožji sorodniki in 
prijatelji, temveč vsi Vrhniča-
ni, posebno pa mladina, ka-. 
teri je posvetil toliko svojega 
ustvarjalnega dela. 

Zapustil je prazen prostor 
tudi v slovenski javnosti, ki je 
izgubila učitelja, borca, revo
lucionarja, novinarja in pisa
telja velikih človeških vred
not, ki so se zrcalile v skro
mnosti, humanosti in ustvar
jalnosti. 

Rodil se'je pred 79. ieti na 
Vrhniki kot sin delavskih star

še zelo mlad je iskal stike z 
delavci in se povezoval z de
lavskimi organizacijami ha 
Vrhniki. Spoznal je, da se 
lahko samo organizirani de
lavci uspešno borijo za svoje 
prvice. Prijel je za pero in 
skušal s pisano besedo opo
zoriti na krivico. Leta 1933 je 
izšla prva njegova povest Si
rene tulijo, ki je odraz njego
vega gledanja na takratne 
razmere. Opisal je prebuja
nje vrhniških delavcev, ki so s 
stavko zahtevali izboljšanje 
svojega položaja. 

Vseskozi je ostal povezan 
z naprednim delavskim gi
banjem, vse do usodnih dni 
leta 1941. Tako napredno 
opredeljenega in že izkuše
nega ga je zatekla vojna. Kot 
zavedni Slovenec in rodoljub 

Pokopan na Drči 
Odbor z a pogrebno svečanost, ki ga je vodil predsednik Ob

činske konference S Z D L , je na osnovi sklepa predsedstva OK 
S Z D L iz oktobra 1984, daje izjemoma možno pokopati v Parti
zansko grobnico na Drči posebno zaslužne vrhniške prvobor
ce, predložil svojem pokojnega Karla Grabeljška, da naj bi bil 
pokopan vtej grobnici. Svojci so s predlogom soglašali. Gaber 
je bil 23. aprila z vsemi častmi pokopan v to grobnico. 

šev — očeta usnjarja in ma
tere dninarice. Okusil je vso 
bedo tistega časa. Ker doma 
ni bilo dela in kruha, je moral 
oče za delom v Ameriko. 
Odraščal je v proletarsko 
kmečkem okolju, ki se mu je 
vtisnilo globoko v spomin in 
ga vodilo pri oblikovanju svo
jega pogleda na takratne 
družbene razmere. Kot otrok 
je doživel tegobe in stradež 
prve svetovne vojne. To 
otroštvo je lepo opisal že v 
starejših letih v knjigi Cerk
veni maček, kar pa je obe-
ner tudi del vrhniške kroni
ke. 

Po osnovni šoli na Vrhniki 
je nadaljeval šolanje na uči
teljišču v Ljubljani. Z nabira
njem zelišč in s priložnostnim 
delom si je zaslužil najnuj
nejši denar za študij, kate- • 
rega je uspešno dokončal in 
postal učitelj. Učil je zelo rad! 
Spoznal je, da mladina ljubi 
vedrino. Pouk je znal obrniti 
na veselo stran, znal se je 
približati mladini in jo pridobi
ti. 

Želja po znanju ga je pripe
ljala v Pedagoško šolo v Za
greb, kjer se je ogrel za nara
voslovne vede. Po končani 
pedagoški šoli se je zaposlil 
kot učitelj v Trbovljah, v de
lavskih revirjih in tam spoznal 
težko rudarsko življenje. 
Poučeval je do prihoda 
Nemcev leta 1941, pred ka
terimi se je umaknil v svoj 
rodni kraj. 

Že zelo mlad je okusil so
cialne krivice in opazil, kot je 
sam zapisal, da ljudi ločita 
dva bregova. Bil je na bregu 

'lačnih in izkoriščanih, zato se 
je trdno odločil, da poišče 
proletarsko pravico. 

je takoj našel svoje mesto v 
osvobodilni fronti. Z vso zag
nanostjo je deloval na terenu 
in širil mrežo aktivistov osvo
bodilne fronte na Vrhniki. 
Njegovo delo na terenu je ro
dilo sadove, veliko je prispe
val, da se je Vrhnika mno-

gova izrečena in napisana 
beseda je imela vso veljavo. 

Vrhniki in Vrhničanom se je 
dobesedno razdajal. Bil je 
navzoč v ljudski oblasti, poli
tičnih in družbenih organiza
cijah, kulturi, v šolah, skratka 
povsod. S svojo osebnostjo 
je ogromno prispeval k ra
zvoju domačega kraja. Nikoli 
mu ni bilo žal, ne truda, ne 
časa za sokrajane in za so-
borce in za aktiviste. Skrbel 
je nad borčevsko organiza
cijo in bil dosleden za uve
ljavljanje pravic soborcev. 

Ljubil je svojo domovino, 
njene naravne lepote. Ak
tivno se je vključil med vrhni
ške planince in z njimi obi
skoval v svojem skopo od
merjenem prostem času pre
lepi slovenski svet. Rad je 
imel veselo družbo in vedro 
razpoloženje! 

Redno delo novinarja in 
delo v družbenopolitičnih or
ganizacijah ga nipviralo, da 
se ne bi oprijel pisateljevanja. 
Čutil je svoj dolg do partizan

ske borbe, do soborcev, do 

France Popit izrekel sožalje 
Predsednik predsedstva S R Slovenije France Popit je 22. 

aprila obiskal svojce Karla Grabeljška-Gabra in jim izrekel so 
žalje. ' , 

žično vključila v narodnoo
svobodilni boj. 

Spomladi 1942 se je pri
družil partizanskim borcem 
in prevzel vojaške in politične 
dolžnosti. Na novinarsko 
delo je bil razporejen že med 
vojno. In to je ostala tudi nje
gova povojna dolžnost. 

Po osvoboditvi je poleg 
težkega novinarskega dela 
prevzel tudi vso težo aktivi
sta, političnega delavca. Kot 
v NOB tako je tudi v povojni 
izgradnji deloval z vso voljo in 
srcem, da čimpreje prema
gamo razdejanje in zgradimo 
novo domovino in družbene 
odnose. 

Spominjamo se ga, ko je 
ob prelomnih dogodkih ta
kratnega časa kot govornik s 
klenimi besedami pridobival 
in navduševal ljudi za našo 
stvarnost. Bil je prepričljiv in 
realen. Ničesar nemogočega 
ni obljubljal. »Imeli bomo 
samo to, kar si bomo sami 
ustvarili,« je mnogokrat 
poudaril. Zato so ga ljudje 
imeli radi, verjeli so mu in 
zaupali in ni jih Izneveril. Nje-

padlih tovarišev in se jim je 
oddolžil s številnimi knjigami. 
S tem nam je trajno ohranil 
spomin na dogodke parti
zanskega boja, ko so ljudje v 
takratni stiski omahovali med 
strahom in dolžnostjo. 

Mladini je posvetil veliko 
svojih del. Na svojstven, 
mladini dostopen način je-
prikazal partizanski boj. Mla
dini —učencem se ni izneve
ril. Postal jim je učitelj in vzor. 
Po šolah širom Slovenije je 
bral svoja dela in rpipovedo-
val zgodbe, tako da so mla
dim žarele oči v velikem pri
čakovanju. 

Za svoja življenjska dela je 
prejel vrsto priznanj. Je nosi
lec spomenice 1941 in dva
kratni dobitnik Prešernove in 
Kajuhove nagrade. 

Imel je še veliko načrtov, 
pa je smrt presekala nadalj
nje delo in ustvarjanje. 

Njegova literarna dela pa 
bodo ostala mlajšim rodo
vom kot trajna vrednost in 
spomin na težke, toda heroj
ske čase našega naroda. 

T. G. 

PREBIVALCI SINJE GORICE NIMAJO SKUPNIH PROSTOROV 

Čakajoč na Dom 
krajanov 

Krajevne skupnost Sinja 
gorica je s štiristo prebivalci 
najmanjša med petnajstimi 
krajevnimi skupnostmi, koli
kor jih je v vrhniški občini. Od 
leta 1972 dalje se je gradnja 
hiš v kraju povečala, tako da 
jih je zdaj nekaj čez sto. Pov
prečna starost krajanov je 
nizka, a vendar je v kraju tudi 
28 prebivalcev starih sedem
deset let in več. V Sinji gorici 
so le štirje krajani, ki se ukvar
jajo izključno š kmetovanjem, 
kar 150 prebivalcev pa je za
poslenih. Devetdeset jih je za
poslenih v občini Vrhnika, 
ostali pa se vozijo na delo v 
Ljubljano. To pa je za razvoj 
kraja velika pomanjkljivost, 
saj ostaja z njimi v Ljubljani 
tudi precejšen del denarja... 

Že avtocesta, ki poteka sredi 
Sinje gorice, je povzročila mo
teno povezavo med krajani obeh 
delov. Tako se predvsem sta
rejši občani počutijo kar malce 
odtujeni drug od drugega. Še 
težje pa je povezovanje krajanov 
zato, ker sploh nimajo skupnih 
prostorov, da bi se v, njih lahko 
zbirali. »Že leta 1946 so delavci 
bivše Opekarne izdelali oddatnih 
trideset tisoč kosov opeke, ki so 
jih namenili za gradnjo zadruž
nega in gasilskega doma. Toda 
vse je ostalo le pri željah, ta 
gradbeni material so prodali in 
denar porabili za gradnjo vodo
voda, Doma krajanov pa po štiri
desetih letih še vedno nimamo,« 
je povedal predsednik krajevne 
konference SZDL Marjan Križaj. 

V srednjeročnem načrtu 
1981 —85 so predvideli, da bodo 
zgradili skupne prostore na 
zemljišču, ki je sto metrov odda
ljen od avtoceste. Lani so se 
sicer lotili urejevanja barake, ki 
so jo na tem območju zapustili 
delavci Slovenija-cest Tehnike. 
Misleč da bodo poslej prostori 
postali last krajevne skupnosti, 
so tudi plačali vse prispevke z a : 

napeljavo elektrike. Nato pa se ; 

je zataknilo pri lokacijskem do
voljenju. Zemljišče na katerem 
baraka stoji, je deloma občinska 
last, deloma pa je v zasebni lasti 
ljudi, ki v krajevni skupnosti 
sploh ne prebivajo. Če bi hotela 

krajevna skupnost to zemljišče 
odkupiti, bi morala zagotoviti tudi 
sredstva za odkup. To pa je kar 
precejšnja vsota denarja, ki pa je 
krajevna skupnost seveda nima. 

»Sredstva, ki jih dobivamo iz 
občinskega proračuna so majh
na, že tako smo morali porabiti 
del, ki ga dobivamo za delovanje 
delegatskega sistema za nape
ljavo kanalizacije. Prebivalci 
Sinje gorice pa so sami s krajev
nim samoprispevkom obrali 150 
starih milijonov za asfaltiranje 
cest, zato ne moremo pričakova
ti, da bi namenili še dodatna 
sredstva za nakup zemljišča,« je 
dejal predsednik sveta krajevne 
skupnosti Janez Jerina. 

Krajani so pri asfaltiranju cest 
in urejevanju kanalizacije tudi 
sami sodelovali z udarniškim 
delom. Pred tremi leti so sami 
napeljali vse kable za telefonske 
priključke, za kar so poleg PTT 
prispevali tudi največji del denar
ja. 

Ko je treba prijeti za lopato, 
tudi mladi iz Sinje gorice ne se
dijo križem rok. Tudi drugače so 
zelo prizadevni pri organiziranju 
najrazličnejših prireditev ob 
novem letu in državnih praznikih. 
Pozimi so tudi pripravili prven
stvo krajevne skupnosti v 
smuku. Upajmo, da jim pomanj
kanje prostorov, kjer bi se tudi 

oni lahko zbirali, ne bo odvzelo 
volje do dela. 

»Že šesto leto v kraju deluje 
ženski pevski zbor, ki je že pre-; 
rasel v občinske okvire. S petjem 
so pričele starejše ženske, ki so 
želele ohraniti domačo pesem, 
sedaj pa je v zboru trideset pevk, 
ki nastopajo na številnih priredi
tvah. Sodelovale so že na pev
skem taboru v Stični, nastopale v 
pobratenem mestu Vrhnike Go-j 
narsu, v začetku maja pa saj 
bodo predstavile tudi v Ijubljarr 
skem Cankarjevem domu. » 
kraju deluje tudi gasilsko druš
tvo, ki je bilo ustanovljeno let« 
1982. Sedaj se njegovi člani zW 
rajo v neki majhni garaži, kjer 
imajo tudi avto in orodje. Za na-t 
daljen razvoj nujno potrebujejo 
večje prostore,« pravi podpre* 
sednik krajevne konferenc« 
SZDL Jože Umek. 

Kot kaže se v Sinji gorici kot tj 
začaranem krogu vse vrti okoij 
skupnih prostorov. Vendar pa bH! 
ureditev Doma krajanov morali 
počakati na naslednje srednjej 
ročno obdobje. Letos pa bodi 
pričeli z nadaljnjo ureditvijo kaj 
nalizacije, dokončali pa bodi 
tudi gradnjo mrliške vežice. Kra 
tudi nujno potrebuje javno r a l 
svetljavo, prehode za pešce it 
še in še... 

Seveda pa tudi za v prihodnji 
primarna naloga ostaja zagoto 
vitev skupnih prostorov. Če rtj 
bodo mogli dobiti 'zemljišča nt 
katerem je sedanja baraka 
bodo verjetno morali najt 
kakšno drugačno rešitev. Upaj 
mo, da do takrat vse družben« 
dejavnosti v kraju ne bodo zami 
l e - - - DUŠANKA KOVA(f 

Prvomajsko srečanje 
na Ulovki 

Občinski sindikalni svet Vrhnika in rekreacijski center IUV 
Ulovka vabita vse delovne ljudi in občane na prvo tradicionalno 
srečanje v torek, 30.4.1985 ob 20.00 uri na Ulovki, kjer bo kre-
sovanje. Praznovali bomo 1 maj — praznik vseh delovnih ljudi 
in 40 let naše svobode. 

Program srečanja: 
— organiziran pohod na Ulovko preko razglednega stolpa; ob 

17. uri zbor pred gostiščem Turšič, 
— ob 20. kresovanje na ravnem delu smučišča pred rekrea

cijskim centrom Ulovka, 
— kratek kulturni program: folklorna skupina, pozdravni 

govor, pesmi, 
— ob 21. zabavni program: igra ansambel Fantje treh vasi z 

Danico na ploščadi Ulovka, 
' — partizanski golaž (po sindikalni ceni), ostalo hrano in pijačo 

pripravi rekreacijski center Ulovka, 
— ob pesmi, plesu in zabavi rajanje do jutranjih ur 

Investicije v Tovarni vrat 
Letos mineva deseto leto po 

večjem vlaganju v TOZD To
varna vrat Borovnica. Takrat 
so vložili velika sredstva v 
stroje za proizvodnjo predv
sem vratnih kril. To so bili trije 
osnovni sklopi strojev — linija 
lepljenja kril, linija za brazde-
nje kril, oblačenje brazd in 
brušenje ter linijo za lakiranje 
kril. Vzporedno so nabavili še 
stroje za pripravo sredic in se
stavo furnirja. 

V proizvodnjo podbojev pa 
tedaj niso veliko vložili. Takrat so 
bili v dilemi ali razvijati proizvod
njo masivnih belo pleskanih 
podbojev ali pa se preusmeriti v 
proizvodnjo ivernih furniranih 
podbojev. 

Lansko leto pa so s pomočjo 
celotne DO LIKO nabavili stroj 
za proizvodnjo letev in stroj za 
proizvodnjo podbojev. V planu 
imajo še sklop strojev za leplje
nje brazdnih letev, vrtanje za 
okovje, vstavitev tesnil in mon
tažo okovja v enem prehodu, s 
čimer bi zaključili proizvodnjo 
ivernih furnirnih podbojev. To in
vesticijo nameravajo izvesti s 
pomočjo IFC kredita v letošnjem 
oziroma prihodnjem letu. 

Kaj pričakujejo od te investi
cije? 

Predvsem večjo produktiv

nost, saj jim kažejo izračuni, da 
odpade veliko ročnih delovnih 
operacij in da bomo pri proi
zvodnji 60.000 podbojev letno 
veliko prihranili. To pomeni, da 
jim za povečano proizvodnjo ne 
bo potrebno bistveno povečati 
števila zaposlenih. Pričakujejo 
tudi boljšo kvaliteto, saj bo pod

boj izdelan z manj prekladanja 
elementov in bo manjša mož
nost za poškodbe. 

Načrtujejo še nekaj drugih na
ložb, ki so nujne, če želijo pove
čati kvaliteto in produktivnosti 
kar je osnovni pogoj za dobri 
prodajo, predvsem pa prodajo ̂  
izvoz. j . N. 

Ponovitev sklica letnega zbora 
turističnega društva 

Turistično društvo Vrhnika vabi vse člane na letni zbor/ki bo 
v torek dne 14. maja 1985 s pričetkom ob 19.00 uri v prostorih 
DPO (družbeno političnih organizacij) Vrhnika, Cankarjev trg 
štev. 8. 

Na zboru bomo obravnavali: 
1. Poročilo predsednika 
2. Finančno poročilo za leto 1984 
3. Program dela za leto 1985 
4. Razno 

Predsednik TD Vrhnika 
Dane Velkavrh, l.r. 

O B Č A N I ! 
Občinski štab za civilno zaščito vas obvešča, da bo 11. 5. 1985 s pr i

četkom ob 7.30 občinsko tekmovanje ekip prve medicinske pomoči c i 
vilne zaščite in prikaz reševanja iz visoke stavbe, ki ga bodo izvajali ga
silci in člani Planinskega društva iz Vrhnike. 

Vabimo vse občane, da si ogledajo prireditev v čimvečjem številu 

o§czy 
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ZAVOD ZA SOCIALNO MEDICINO IN HIGIENO LJUBLJANA JE OPRAVIL ANALIZE VODE IZ NOVEGA VODNJAKA 

Ocena kvalitete vode iz vodnjaka VB 5 na vršaju 
8 

Oceno so podali na osnovi preučitve 
podatkov o higiensko-epidemiološki situaciji okolice vod

njaka in zaledja podtalne vode na vršaju Borovniščice, ki te
meljijo na rezultatih hidrogeoloških raziskav, 

podatkov lokalnih terenskih pregledov in 
rezultatov fizikalno kemijskih in bakterioloških analiz vzor

cev vode, vzetih iz piezometra V/13 in vodnjaka VB 5 in vzor
cev vode vzetih iz piezometrov in vodnjakov VB 3, VD1, VB 4, 
od leta 1981 pa do sedaj. 

Kvaliteto podtalne vode so obravnavali kompleksno in dali 
na osnovi analize vseh podatkov naslednjo oceno vode iz 
vodnjaka VB 5: 

Voda iz vodnjaka VB 5 na vr
šaju Borovniščice v fizikal-
no-kemijskem in bakteriolo
škem pogledu odgovarja 
normativom za pitno vodo in 
je dobre kvalitete. 
^Podtalna voda na vršaju Bo

je del naselja-Breg in železni
ška postaja, kjer je pretakališče 
kemikalij za tovarno Fenolit. 
Padavine imajo dokaj hiter 
vpliv na povišanje vodostajev, 
kar je povezano s hidrogeolo-
ško situacijo podtalnice. V hi-

Za dolgoletno uspešno sodelovanje pri reševanju oskrbe z 
vodo je predsednik Izvršnega sveta Herman Bole Izročil gra
fiko Vrhnike predsedniku izvršnega odbora Območne vodne 
skupnosti Marjanu Miru. 

rovniščice je arteškega znača
ja. Neprepustne in prepust
ne plasti so razporejene v 
raznih globinah. Podtalnica jez 
nepropustnimi vrhnjimi plastmi 
dobro zaščitena pred onesna
ževanjem s površine. Napaja 
se iz obrobja, ki ga setavljajo 
zakraseli apnenci. Pri večjem 
odvzemu podtalnice bo možno 
napajanje tudi direktno iz prod
nih naplavin, južno od vodnja
kov, kjer niso prekrite z barjan
skimi sedimenti. Od tu je tudi 
največja možnost onesnaženja 
podtalne vode. Na takem terenu 

giensko-epidemiološkem po
gledu padavine nimajo vpliva 
na kvaliteto podtalnice, ker je 
pretakanje vode skozi sloje 
zelo počasno. Od obrobja do 
vodnjakov se voda pretaka po 
produ nadolžini 400—1000 m, 
kar omogoča samoprečišče-
vanje vode, ki je iz sanitarno-
higienskega vidika zelo ugod
no. Območje zbiranja podtalne 
vode je razmeroma čisto. Na 
njem ni pomembnejših indu
strijskih onesnaževalcev, 
razen tovarne Fenolit, s preta-
kališčem na železniški postaji. 

Potencionalna nevarnost za one
s n a ž e v a n j e so o b v o z n e ceste 
in železnica, kjer pogos to t ran-
sportirajo z a zdravje nevarne 
s n o v i . N e v a r n e s o tudi odplake 
iz sanitarno neurejenih naselij. 
T a s o predvsem D o l , del Bo
rovnice in B r e g . Kmetijska ob
d e l a v a zemljišča je klasična in 
nima bistvenega vpliva na 
onesnaževanje okolice. Nosilci 
vode so med seboj ločeni z ne
propustnimi sloji. Odjemanje-
vode iz vodnjakov VD 1, VB 3 in 
VB 5 je iz spodnjega nosilca 
vode pod 33 m globine. 

Lokalni pregledi, osnovne in 
razširjene fizikalno kemične 
analize ter bakteriološke ana
lize vzorcev vode, vzetih iz 
vodnjakov VD 1, VB 3, VB 5, so 
pokazali naslednje skupne 
značilnosti podtalne vode: 

Fizikalne lastnosti podtal
nice so takšne, kot je zaželeno 
za pitne vode: voda je po iz
gledu čista, brez barve, brez 
posebnega okusa in osvežujo
ča. Reakcija vode pH je med 7 
in 8, pretežno pa je 7,5. 

Kemijske lastnosti vode: al-
kaliteta vode je od 50—60 
mln/10 HCI na liter, skupna tr
dota vode niha od 15—18 
nem°, v glavnem je karbonat
nega porekla (Ca, Mg karbona
ti), nitrati, nitriti in amonijak so v 
nizkih koncentracijah, potroš
nja K M n 0 4 je majhna, količina 
raztopljenega kisika v vodi je 
ustrezna, sulfati in kloridi s o v 
minimalnih količinah, izparilni 
ostanek je pod 300 mg/l, prosta 
oglikova kislina je v majhnih 
količinah, H2S ni zaznaven. 
Navedeni parametri kažejo, da 
je voda prirodno čista in ni 
agresivna. 

Za zdravje ppmembni ele
menti so zastopani v primernih 
količinah. 

Netoksični mikroelementi so 
zastopani v majhnih količinah. 

Železo in mangan skupaj sta 
pod dopustnimi koncentraci
jami. 

Toksični elementi so v nizkih 
koncentracijah in pod dopust
nimi. 

Voda ni onesnažena z nafto 
oziroma naftnimi derivati. 

V vodi ni fenola in detergen-
tov. 

Menimo, da voda ne vsebuje 
raznih toksičnih snovi, ker je 
zaledje podtalnice industrijsko 
razmeroma čisto in tudi upo
raba agrokemijskih sredstev je 
zanemarljiva. 

V bližini vodnjakov VD 1, VB 
3, in VB 5 je tovarna Fenolit in 
njeno pretakališče na železni
ški postaji. Tovarna doslej še ni 
dovolj poskrbela za zaščito 
okolja pred onesnaževanjem z 
odpadnimi snovmi in odpla
kami, ki so za zdravje nevarne. 
Dosedanje preiskave sicer 
niso pokazale prisotnosti feno
lov v podtalnici. Geološke prei
skave so pokazale, da fenoli 
prodirajo tudi skozi slabo pre
pustne plasti zemlje in bi sča
soma lahko prišli v podtalnico. 
Pri tem pripominjamo, da je 
zemljišče okrog tovarne močno 
onesnaženo oziroma prepo
jeno s fenolnimi odplakami. 
Vendar je na tem območju pod
talnica zavarovana z nepre
pustnim slojem. Nevarnost, da 
bi se podtalnica onesnažila s 
fenoii, grozi predvsem iz preta-
Kališča na železniški postaji v 
Borovnici, kjer so stiki karbo
natno zakraselih kamenin s 
peščeno prodnim zasipom. 
Enako nevarnost ali pa še 
večjo za onesnaževanje pod
talnice predstavlja na tem ob
močju transport za zdravje ne
varnih in drugih snovi, ki bi 
lahko onesnažile vodo. Predv
sem je nevaren transprot po 
železnici. 

Ker so preiskave pokazale, da 
vsebuje podtalnica večje količine 
železa, kot jo lahko ima pitna voda, 
smo pri preiskavah vode iz vod
njaka V B 5 polagali na to posebno 
pozornost. Preiskave vzorcev 
vode iz vodnjaka V D 1 pred in po 
sanaciji v letu 1984 so pokazale, da 
je previsoka koncentracija železa 
samo v zgornjem vodonosniku. V 
spodnjem vodonosniku v globini 
pod 33 m pa je koncentracija že
leza pod dovoljenimi količinami. 
Preiskave zvorcev vode, ki smo jih 
vzeli iz piezometra V/13 med vrta-

I 
V sredo, 17. aprila so predstavniki Geološkega zavoda in Za
voda za socialno medicino in higieno predstavili najnovejša 
spoznanja o »Borovniškem vršaju«, ki so jih ugotovili pri 
granjl novega vodnjaka VB 5. Na fotografiji: Inženir geologije 
Zvone Mencej 

njem iz posameznih slojev, so dale 
podobne rezultate. Vodnjak V B 5 
ima odjem vode samo iz spodnjega 
vodonosnika in z zgornjim ni v di
rektnem stiku. Preiskave vzrocev 
vode, ki smo jih vzeli iz tega vod
njaka od 14 .12 .1984 pa do sedaj, 
iz prostega preliva ca 10 Vsek pri 
srednjem do nizkem vodostaju in 
ca 15 i/sek pri srednjem do viso
kem vodostaju in med 20-dnevnim 
črpalnim poskusom pri srednjem 
do visokem vodostaju, so pikazale, 
da vsebuje voda minimalne koli
čine skupnega železa, pod 0,02 
mg/l. Preiskave vzorcev vode iz 
vodnjaka V B 3, ki jih sistematično 
jemljemo od novembra 1984, to je 
od obratovanja dalje in iz vodnjaka 
VD 1 po sanaciji, so pokazale, daje 
koncentracija železa v spodnje-
mnosilcu vode dokaj stalna in je 
pod dovoljeno mejo. Kljub tem 
ugodnim rezultatom je možno, da 
bi se železo pojavilo v višjih kon
centracijah tudi v spodnjem nosil
cu. To je v precejšnji meri odvisno 
od povezave med nosilci, oziroma 
dinamike podzemne vode. Vplivi bi 
bili možni še posebej, če bi se 
odjemale velike količine podtalni
ce. Odjem, ki je predviden po do
sedanjih hidrogeoloških preiska
vah (ca 80 l/sek), verjetno ne bo 
spremenil hidrogeoloških razmer. 
Vsekakor bo potrebno v sklopu 
predvidene čistilne naprave pred
videti tudi odstranjevanje železa. 

Glede na dosedanje ugotovitve 
in analize vzorcev vode je fizikalno 
kemična in bakteriološka kvaiteta 

podtalne vode iz vodnjakov V D 1, 
V B 3 in V B 5 ustrezna z a preskrbo 
s pitno vodo. Sistem napajanja pa v 
sanitarno-tehničnem pogledu ni 
ustrezen in možno je, da se bo 
voda sekundarno onesnaževala v 
omrežju. V tem primeru bo po
trebno vodo klorirati. 

Predlog z a varstvene pasove 
podtalnice oziroma vodnjakov V D 
1, V B 3 in V B 5 je izdelan in ga je 
treba realizirati, da bo podtalnica 
zaščitena pred onesnaževanjem. 
Dokler z a to ne bo poskrbljeno, je 
nevarnost, da se bo podtalnica 
onesnaževala in se ji bo slabšala 
kvaliteta. 

V najkrajšem času je torej po
trebno izvesti vse ukrepe z a pre
prečevanje onesnaževanja pod
talnice. Pri izgradnji vodarne ozi
roma čistilne naprave je treba ra
čunati na možnost onesnaženja 
podtalnice s fenoli in z drugimi 
snovmi, ki se transportirajo prek 
železnice in ceste in bi v primeru 
prometnih nesreč lahko prišle v 
podtalnico, kar bi brez čistilne na
prave onemogočilo uporabo le-te. 

Terenske preglede opravila in 
podatke obdelala: Danica Kopriva, 
višji sanitarni tehnik. 

Vodja higiene: 
dr. Mojca Petrič 

Direktor: 
dipl. oec. Ferdo šešek 

Odgovorna z a 
medicinsko delo: 

dr. Desimira Markič 
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Pospešimo 
volilne priprave 

V eni Izmed zadnjih številk našega glasila smo omenili nekaj 
okvirnih razmišljanj o volitvah v letu 1986 in volilnih pripravah, 
ki bodo morale steči v naših krajevnih skupnostih in OZD. 

Ne moremo sicer trditi, da je povsod konkretno delo na volilne priprave že 
steklo. Trdimo pa, da smo v okviru organov in predsedstev O K S Z D L in Občin
skega sveta zveze sindikatov v naši občini realizirali tiste naloge sprejetega 
rokovnika, ki morajo pospešiti volilne aktivnosti. Volilne aktivnosti niso le pra
vica in dolžnost sleherne delovne sredine, ampak so tudi naša skupna dolž
nost, da naloge uspešno opravimo.-Na ravni O K S Z D L sta z aktivnostmi pri
dela tako volilna komisija kot tudi Koordinacijski odbor z a kadrovska vpraša
nja. Z a nami je posvet in delovni razgovor z vsemi predsedniki KK S Z D L in 
Sindikalnih organizacij. Ta je bil nujen in potreben, med zaključke tega posveta 
Pa je potrebno prav gotovo omeniti aktivnosti Koordinacijskih odborov z a ka
drovska vprašanja in volitve, ki so jih imenovali v vsaki krajevni skupnosti in 
Osnovni organizaciji sindikata. Ti organi so kot metoda dela v sistemu stalnih 
tadrovskih priprav na volitve. Povezujejo vse dejavnike v temeljni samou-
Oravni organizaciji oziroma skupnosti. Sestavljajo jih delegati izvršnih organov 
družbenopolitičnih organizacij in organov samoupravljanja v temeljnih s a 
moupravnih organizacijah oziroma skupnostih (TOZD, KS) . 

V okviru temeljnih samoupravnih organizacij in skupnosti opravljajo koordi-
^c l jsk i odbori z a kadrovska vprašanja in volitve tudi vse operativne naloge, ki 
*o vezane na pripravo in izvedbo volitev. Posebna njihova naloga pa je bila, da 
^organiziral i , spremljali in usmerjali potek akcije evidentiranja možnih kandi
datov v temeljnih samoupravnih skupnostih in o tem obveščajo vodstva d n e 
vnopolit ičnih organizacij in samoupravnih organov, spremljajo uresničeva
l e načel in meril kadrovske politike, skrbijo z a evidenco možnih kandidatov in 
^remljajo potek postopkov posameznih faz (evidentiranja, predkandidacij-

faza) na volitvah itd. 
Ob koncu je treba omeniti tudi to: volilne aktivnosti zahtevajo aktivno vklju

čevanje vseh družbenopolitičnih organizacij, društev in drugih organizacij ter 
l enega članstva. Zato smo že v postopku evidentiranja dali vso širino in po
l n o s t . Le tako se lahko izognemo očitkom, ki so pogostokrat umestni, in 
s'cer, da smo preozki, (orumski, tudi nedemokratični in podobno. Gotovo so to 
8 |abosti, ki jih je treba preseči, zato je potrebno tudi ocenam našega skupnega 
"ela, delu delegatov in delegacij, ocenam družbenopolitičnih organizacij in 
samoupravnih interesnih skupnostih ter vsem organiziranim oblikam nameniti 
I* posebno pozornost. Ocene, ki jih sprejemamo ob izteku mandatov, morajo 
^tl realne, poštene. Olepševanja niso potrebna, stanje naj se prikaže takšno, 
*°t je : tudi v delegatskem sistemu, ob tem pa naj bodo tudi jasne pobude te
meljnih sredin v tem. kakšna so razmišljanja z a četrti mandat delegatskega s i 

na, katerim namenjamo volilne priprave. Naša skupno vodilo je in mora 
kako doseči večjo funkcionalnost in racionalnost tudi v delegatskem si-

M A R J A N SIGULIM 

Društvo prijateljev mladine dobro dela 
Društvo prijateljev mladine je takoj po 

ustanovitvi decembra 1983 začelo dela
ti. 

Ker je bilo pred vrati Novo leto, so se ak
tivno vključili z iniciativnom odborom za 
ustanovitev društev prijateljev mladine pri 
OK SZDL v pestrejše praznovanje novega 
leta. Da bi zapolnili novoletno praznino so 
sprejeli ponudbo iz Logatca in organizirali 
vse potrebno za sprevod dedka Mraza. Ob 
sodelovanju ZKO, IUV, GG. Komunalnega 
podjetja, Doma JLA in ZSMS so akcijo iz
peljali. Že takrat so se dogovorili, da bo 
treba za leto 1984 pričeti z organizacijo 
priprav mnogo prej. Zato je IO DPM Vrh
nika imenoval pripravljalni dobor za novo
letna praznovanja, ki je z delom pričel že 
septembra. K delu je pritegnil delovne or
ganizacije in obrtnike, ki so se vabilu radi 
odzvali in marsikaj postorili brezplačno. 
Ocenili so, da še nimajo dovolj sredstev 
(finančnih) za organizacijo sprevoda, zato 
so s pomočjo OK SZDL spet navezali stike 
s šolo v Logatcu. Ocenjujejo, da je letošnje 
tridnevno praznovanje popestrilo mrtvilo 
po Vrhniki, da je bilo v zadovoljstvo in 
boljše razpoloženje vseh. 

V tem obdobju jim je uspelo organizirati 
pionirske svete na vseh treh šolah in obli
kovati občinski svet zveze pionirjev na 
Vrhniki. Šolski svet zveze pionirjev je zelo 
aktivno delal v pripravah na problemske 
konference o prostem času, pripravah na 
organizacijo kurirčkove pošte po KS Vrh
nika in pripravil predlog praznovanj za 
mesec kurirčkove pošte. V svetu so men
torji različnih dejavnosti, ki so v glavnem 
nosilci programov. 

Svet zveze pionirjev na šoli, ki usmerja 
delo PO, je pristopil tudi k izvajanju nalog 

JPI, katerih glavne naloge so razvijati pro
stovoljno delo s pionirji, razvijati delovno 
vzgojo v raznih interesnih dejavnostih 
(ročna dela, urejanju okolice šole, obliko
vanje lesa in gline...), razvijati proizvodno 
delo (sadjarji, vrtnarji, čebelarji, mizarji...). 
Da bipovezali vse oblike proizvodnega 
dela, so na šoli ustanovili šolsko zadrugo. 
Srečujejo pa se sproblemi zunanjih men
torjev in DPM bi moralo poiskati vse mož
nosti, da bi zagotovilo čim več ustreznih, 
sposobnih in ustvarjalnih mentorjev, ki bi 
bili pripravljeni delati z mladino. Zelo po
membna naloga sveta zveze pionirjev pa 
je tudi organizacija takih programov, ki ne
gujejo, razvijajo in ohranjajo tradicije NOB, 
razvijajo bratstvo in enotnost, krepijo soli
darnost in povezujejo jugoslovanske pio
nirje. 

V ta namen organizira PO Janez Mrak 
vsako leto srečanje pionirjev z borci, vani 
borce k sodelovanju in oblikovanju pro
gramov ob prenašanju kurirčkove pošte, 
vabi borce na razgovore o dogodkih iz pre
tekle zgodovine, prav pa bi bilo, da bi se 
svet zveze pionirjev zavzel tudi za ustano
vitev posebne interesne dejavnosti — ra
ziskovanje dogodkov iz NOB na osnovi 
pričevanj še živečih borcev v naši občini. 

Prav bi tudi bilo, da bi ponovno oživili 
pohode po poteh partizanskih obeležij. 

Tudi občinski svet zveze pionirjev je po
stal koordinator in usmerjevalec dejavno
sti ob pripravah na problemske konference 
o prostem času, v zvezi z organizacijo ku
rirčkove pošte v naši občini, ob akciji zbi-
rajmo za lačne v Afriki in za zbiranje 
sredstev za gradnjo pionirskega doma v 
Dolenjskih toplicah. 

Njegova skrb je tudi, da bodo delegati 

pionirjem predstavili našo občino 10. in 11. 
maja v Ljubljani, ko bo zbor jugoslovanskih 
pionirjev. Občinski svet ZP je sprejel pred
log sveta ZP pri OŠ Ivan Cankar, da pošlje 
v Ljubljano predstavnike šolske zadruge in 
modelarje, iz šole Borovnica pa lutkovno 
skupino, vsem pa se bodo pridružili še trije 
predstavniki šole Log — Dragomer. DPM 
je poskrbelo tudi za izpopolnjevanje in izo
braževanje predsednika občinskega sveta 
zveze pionirjev, da ga je pošiljalo na po
svetovanja in seminarje. Sproti so nabav
ljali tudi ustrezno literaturo. DPM bi moralo 
posvetiti mnogo več pozornosti tudi spre
jemanju cicibanov v PO. Lansko leto so 
novosprejetim pionirjem poklonili knjižico 
Pionir — pionirka. Letos se je IO DPM od
ločil, da bo nabavil tudi ostale pionirske 
simbole (kapo, rutko) in s tem razbremenil 
šole, oziroma starše. Prav pa bi bilo, da bi 
DPM ob sprejemu nagradilo pionirje s še 
kako. zanimivo predstavo. DPM pa bi mo
ralo več razmišljati tudi o organizaciji pro
stega časa med zimskimi in letnimi počitni
cami. Letos jim je za to zmanjkalo moči. 

Do letos pa jim je uspelo, da so s po
močjo Centra za socialno delo vključevali 
nekaj naših otrok v letovanje pri ljubljan
skih šolarjih. Zdaj te možnosti ni več, ker 
so njihove kapacitete zasedene. Poiskati 
bodo morali nove zmogljivosti in poskušati 
organizirati letovanje sami, če bo priprav
ljenost staršev, da plačajo ekonomsko 
ceno letovanja. 

Za organizirano preživljanje prostega 
časa med počitnicami se bodo povezali z 
ZTKO, PD, ZSMS, ZKO in poskušali nuditi 
otrokom organizirano igro. Zato bomo 
imenovali poseben pripravljali odbor z a 
počitnikovanje. 
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LETNA SKUPŠČINA OBČINSKE ORGANIZACIJE ZZB NOV 

Ne dopustimo blatenja revolucije 
Na letni skupščini občinske organizacije ZZB NOV, ki je bila 

17. aprila,so delegati krajevnih borčevskih organizacij pregledali 
svoje delo in sprejeli program dela za letošnje leto. Ko so obrav
navali poročilo, so še posebej izpostavili socialno zdravstvene 
podatke, ki kažejo, da je več kot 180 njihovih članov težje bolnih, 
to je skoraj ena tretjina vseh članov. Povprečna starost v njihovi 
organizaciji pa je 68 let in 8 mesecev. Kljub temu, ugotavljajo, pa 
je razveseljivo, da je še četrtina borcev družbenopolitično aktiv
na. To aktivnost je pokazala anketa, ki je bila v krajevnih organi
zacijah izvedena na pobudo republiškega odbora lani jeseni. 

Posebno skrb so posvetili pri
pravam na letno skupščino. Med 
te priprave spadajo tudi obiski 
letnih skupščin v krajevnih orga
nizacijah. Na teh letnih skupšči
nah so člani obravnavali poleg 
preteklega leta tudi aktualna 
družbeno politična vprašanja. 

Franc Pasetta: Ne smemo do
pustiti izkrivljanja in blatenja 
revolucije. 

Poleg vode, ki je najpomemb
nejša za občane Vrhnike, so 
razpravljali tudi o pojavu »spra-
vaštva« ki je v zadnjih.mesecih 
pogosto predmet razprav in ko
mentarjev v naši javnosti. 

»Na krajevnih skupščinah or
ganizacij Zveze borcev, ki so po
tekale v marcu mesecu, se je 
poleg ostalih vprašanj, o katerih 
so razpravljale, dvignil oster pro
test proti vse pogostejšim poja
vom izkrivljanja in blatenja NOB 
in revolucije. Na nekih skupšči
nah so konkretno naštevali in 
ocenjevali posamezne pojave, 
kot »Gaužen hrib«, posamezne 
članke v »Novi reviji«, ideje o ne
kakšni »spravi« z belogardi-
zmom, o nacionalistični »zaskrb
ljenosti« za obstoj slovenstva. 
Bilo je tuditesnih pripomb na to
lerantni odnos do teh pojavov s 
strani posameznih vodilnih 
struktur. Vse to je z našim po
sredstvom odmevalo tudi do re
publiških ustanov in organizacij. 

Glede »spravaštva« pa 
moram reči nekaj besed, da bi se 
bolje razumeli, Znano je, da 
skrajna klerikalna emigracija — 
nasledniki belogardistične in 

domobranske izdaje že leta nu
dijo nekako »spravo« pod ge
slom: »Pozabimo, kar je bilo med 
vojno — gremo skupaj v več
strankarski sistem.« Tako 
»spravo« z gnevom odklanjajo 
slovenski in jugoslovanski na
rodi v vsej povojni dobi do sedaj 
in tudi danes. Za borce bi to po
menilo izdajo NOB in revolucije. 

Moramo pri tem poudariti tudi 
dejstvo, da je bila največja ve
čina belogardistov, ki so nasedli 
klerikalnim vrhovom, spregledali 
zadnje dni in ostali v deželi, 
morda nekaj obsojeni ali pa ne 
— so se v povojnem obdobju 
vključili v naše skupno življenje 
na razne načine in postali ena
kopravni člani naše socialistične 
skupnosti. Mnogi od njih so s 
svojim delom dosegli družbena 
priznanja, popolnoma enako
pravno z ostalimi. Imamo posa
meznike, ki so se celo bolje uve
ljavili v družbi kot nekateri borci, 
ki se 'v civilnem življenju niso 
najbolje znašli. Med njimi so tudi 
člani ZK. To je normalno, saj 
smo se borili za osvoboditev slo
venskega naroda in za vse de
lovne ljudi. To je bila naša spra
va. 

Pozivanje danes na kakršno 
koli spravo ponovno odpira nek
danje rane, navaja na ponovne 
delitve, ki so že zdavnaj prese
žene — to pa je cilj raznih meš
čanskih in nam sovražnih posa
meznikov in skupinic pri nas in 
raznih politik v zamejstvu. 

Pristajanje danes na tako ali 
drugačno »spravo« v bistvu po
meni pomilostitev izdaje kot 
pojma in dejanja — česar nam 
naš socialistični patriotizem ne 
dovoljuje. 

Smo v časih, ko široka demo
kracija in svoboda izražanja daje 
možnosti, da se v javnem življe
nju, prikrito ali odkrito, pojavljajo 
kontrarevolucionarni in protiko-
munistični izpadi, včasih skriti za 
kulturo, in nastopajo z raznimi 
»resnicami« in »odkritji«. Naloga 
vseh naprednih sil in posebno 
nas borcev je, da razkrivamo te 
pojave in jih krstimo s pravim 
imenom, saj kaj hitro v njihovih 
»resnicah« odkrivamo nekdanja 
gesla izdajalske reakcije in kon
zervativnih krogov iz raznih 

časov naše polpretekle zgodo
vine. 

Lahko pa tudi ugotovimo, da 
so se ti pojavi, po zelo ostrem 
reagiranju borcev kakor tudi 
širše slovenske javnosti in po 
tem ko jih je tudi republiški poli
tični vrh ostreje ocenil, v zad
njem času nekoliko umirile,« je v 
uvodnem nagovoru poudaril 
Franc Pasetta. 

V nadaljevanju pa je opozoril, 
da člani zveze borcev v svojih 
razpravah izražajo tudi zaskrb
ljenost nad splošnim stanjem v 
našem gospodarstvu, narašča
njem inflacije, izgubami, nizko 
storilnostjo, nad premajhnim 
vključevanjem domačega zna
nja in proizvodnjo in razvoj, nad 
padanjem standarda delovnih 
ljudi in nenadzorovanim naraš
čanjem cen in tudi nad neenot
nostjo pri reševanju ključnih 
družbenoekonomskih proble
mov. Ta zaskrbljenost ni znak 
demoralizacije borcev, pač pa 
zahteva, da bi močneje oprti na 
lastne sile dosegli čimvečjo in 
čimhitrejšo mobilizacijo celotne 
družbe za odpravljanje slabosti 
in pomanjkljivosti. 

Borci so skrbno obravnavali delovanje lastne organizacije in spregovorili o aktualnih družbenih^ 
nalogah. k & T 

Karel Štirn je že vrsto let pra
porščak Občinske organiza
cije ZZB NOV. Na letni skupš
čini so mu za vestno opravlja
nje te naloge podarili knjigo. 
Fotografija pa je nastala 
istega dne, ko je bil s prapo
rom na sprejemu Titove štafe
te. 

Iz poročil o pretekli dejavnosti 
veje skrb za bolne in ostarele 
borce. 

S padanjem življenjskega 
standarda se zmanjšuje tudi so
cialna varnost borcev. Zaskrblju
joče je, da borci s pokojnino, 
odmerjeno od zajamčene osno
ve, komaj pokrivajo oskrbnine v 
domu za ostarele občane in jim 
je potrebna dodatna družbena 
pomoč. 

Tem problemom morajo kra
jevni odbori ZB, občinski odbor 
in posebno Komisija za borce in 
invalide pri občinski skupščini 
stalno posvečati vso skrb in 

.predlagati dodatno pomoč. 
»Glede oživitve zgodovino

pisja NOB na Vrhniki in okolici, 
kar smo lansko leto tudi postavili 
v program dela in nalog, moram 
ugotoviti, da smo po določeni ak-
tivizaciji v letih 1980—82, zadnji 
dve leti popolnoma stagnirali. 
Organizirano zbiranje gradiva in 
problemska obdelava naše pre
teklosti nasploh ni samo vpraša
nje borcev, ampak je vprašanje 
naše splošne kulture in zavesti 
vseh občanov o pripadnosti svo
jemu kraju. Te raziskave ne 
smemo več prepuščati stihiji niti 
samo posameznikom, ki od Časa 
do časa prostovoljno obdelujejo 
posamezne teme iz tega obdob
ja. Nujno je v to vključiti vse de
javnike v občini, ki so dolžni pri
spevati svoj delež k skupnemu 
naporu. Poleg Sveta za tradicije 
pri SZDL je tu kulturna skupnost, 
izobraževalna skupnost, razi
skovalna skupnost. To je tudi 

vprašanje SLO, saj bi z analizo 
metodo ilegalnega delovanja na 
našem območju v času NOB do
bili mnoge konkretne odgovore o 
možnostih videnja splošnega 
ljudskega odbora tudi za nove 
generacije, ki tega niso dožive
le,« je med drugimi nalogami iz
postavil tudi to. 

Od tekočih akcij, v katere so 
vključeni tudi borci, je sedaj naj
važnejša: priprave na II. fazo 
urejanja preskrbe z vodo v obči
ni. Po uspešno zaključeni prvi 
fazi, se akcija nadaljuje. Z refe
rendumom, ki bo 2 6 . maja, iš-

Hed 
čemo soglasje občanov za na-i,-^, 
daljevanje s samoprispevkom,^. 
povečanim za pol odstotka zz,. 
naslednjih pet let. S temi sredstviFj| 
se rešuje oskrbovanje visokih'.^" 
cen na Vrhniki, Borovnici in še v'!n ' 
nekaterih delih občine in pa po-!"' 1 

samezna vprašanja priključeva-te ji 
nja lokalnih vodovodov. Na kraog c 
jevnih konferencah v marcu so* oi 
vsi udeleženci soglasno podprli 
nadaljevanje akcije, zato so sftflnc 

tudi delegati na konferenci pozi- j^ 
tivno opredelili, da moramo na- | s 

daljevati z dograjevanjem siv, 
stema oskrbe z vodo. ( 

fnc 
leg, 
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MERCATOR- HOTELI-GOSTINSTVO 
Ljubljana 
T O Z D H O T E L M A N T O V A , Vrhnika 

1. več kuharjev 
2. več natakarjev 
3. receptorja 
4. pomožne kuharje 

Pogo j i : 
P o d št. 1. i n 2. končana sredn ja gos t inska šola ustrezne smer i . 
P o d št. 3. končana sredn ja šola ter pas i vno znanje nemščine 

in italijanščine. 
P o d št. 4. končana o snovna šola. 

K a n d i d a t o m n u d i m o samska s tanovanja . 
D e l o je v i zmenah in se združuje za nedoločen čas s p o l n i m 

d e l o v n i m časom. 
Za in t e r es i ran i kand ida t i naj pošljejo p isne pr i jave v 15 d n e h 

o d d n e v a ob jave na naslov ho te l a ( T O Z D H O T E L M A N T O 
V A , C a n k a r j e v t rg 6, V r h n i k a ) . 

J 
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Čiščenje okolja 
V petek, 5.4.1985 je bilo na naši šoli ponovno obvestilo o po

poldanski očiščevalni akciji. Pomladi je namreč čas za urejanje 
okolice. Razredne skupnosti 7. In 8. razredov so zbrale močne 
ekipe, ki so prišle na delo s samokolnicami in z vsem potrebnim 
orodjem. Obrezovali smo razraščeno in od hudega mraza po
škodovano grmičevje, pograbili zelenice, pometli parkirišče. 

Naše delo bo poplačano, ko si bodo rastline opomogle, ko 
bodo ozelenele In vzcvetele. 

Naredili smo veliko, a vendar malo v vsem boju proti onesna
ževanju..Okolica so tudi naše zastrupljene reke, umazan zrak, 
porjaveli gozdovi, onesnažena pitna voda. Toda boj proti one
snaževanju se začenja pri posamezniku, pri njegovem odnosu 
do narave, pri papirčku, ki ga ni odvrgel kjerkoli. 

DRAGAN CVETKOVIC, 8. e. 
OS Ivan Cankar Vrhnika 

Prosti čas mladih 
Leto 1985 je O Z N proglasila z a leto mladih. Ena 

izmed dejavnosti, ki potekajo v tem letu so razgovori na 
temo PROSTI ČAS MLADIH. 

Najprej smo se o svojem prostem času pogovarjali pri 
razrednih urah. Tem je sledila šolska problemska kon
ferenca, na kateri so delegati razrednih Skupnosti po
sredovali predloge. Nato smo imeli občinsko konferen
co. Udeležili so se je predstavniki vseh treh šol naše ob
čine. Tu smo izvolili dva predstavnika, ki sta zastopala 
našo občino na republiški problemski konferenci o pro
stem času pionirjev. 

12. in 13. aprila 1985 so se v Kranju, v osnovni 
šoli Bratstva in enotnosti na Planini zbrali delegati iz 
vse Slovenije. Kranjčani so nas pričakali s kulturnim 
programom. Potem smo imeli kratko sejo. Z a zaključek 
prvega dne so nas presenetili s koncertom Andreja Ši-
frerja. Delegati smo se zvečer razkropili po okolici, kjer 
smo prespali pri svojih vrstnikih. 

Naslednje jutro smo se razdelili v delovne skupine in 
kar precejšen del dopoldneva porabili z a pomenjkova-
nje, sprejemanje sklepov in izmenjavo mnenj. Vse pa 
seveda na temo Prosti čas mladih. P o malici pa je sledil 
najzanimivejši del konference. Organizirane so bile 
razne interesne dejavnosti kot so računalništvo, ples, 
šah, namizni tenis, košarka. . . Vsak delegat je lahko 
svoj prosti čas preživel po svoji izbiri. 

P o tej sprostitvi je sledila seja s poročanjem vseh de
lovnih skupin. Poročila so si bila podobna. Predstavila 
vam bom mnenja in predloge delovnih skupin po po
dročjih. 

1. Ugotovili smo, da je prosti čas čas, ko delaš kar 
hočeš. 

2. O mentorjih smo menili: 
— Učenci želimo zunanje mentorje, ne le učitelje. 
— Mentorji morajo biti mladi, vsaj po srcu, sproščeni 

in morajo upoštevati mnenja in predloge učencev. 
— Mentorji preveč gledajo samo na denar (nekateri). 
— Izbirati bi jih morali sami. 

3. O televiziji 
— TV nas preveč zasužnjuje. 
— Poučne oddaje so prepozno. 
— Tudi starši nam dajejo slab zgled, ker gledajo le 

filme. 
— Ker ni igrišč in so starši premalo z otroki, preži

vimo preveč časa ob televiziji. 

4. O interesnih dejavnostih 
— Na krožkih preveč poudarjajo tekmovanja. 
— Zaradi finančnih težav so nekateri učenci prikraj

šani (računalništvo). 
— Ne bi se smeli vključevati samo dobri učenci. . 
— Vozači se ne vključujejo v interesne dejavnosti, 

ker imajo težave s prevozi. 

5. O starejših 
— Starejši nas od povsod preganjajo, zato bi morali 

imet: v blokih poseben prostor z a mlade. 

— Starši ne razumejo mladih in nam skrajšujejo pro
sti čas. 

6. Razno 
— Učenci v COŠ imajo premalo prostega časa. 
— Na plesih se pojavlja alkohol, cigarete in podobno, 

zaradi tega nam učitelji ne zaupajo več. 
— Treba bi se bilo povezati s hišnimi sveti in izkori

stiti stare sušilnice in kleti. 
— Treba bi bilo organizirati srečanja, na katerem bi 

lahko zbiratelji zbrane predmete izmenjali. 

Na koncu poročil so nam obljubili, da bodo naše želje 
in zahteve objavljene v raznih časopisih, da se bodo o 
tem še pogovarjali in poskušali naše predloge uresničiti. 
Seveda brez naše pomoči ne bo šlo. In na koncu kot je 
povedal eden izmed delegatov, če se bodo vse naše 
želje uresničile, bomo zares lepo živeli. Še naprej pa 
moramo biti tako odločni in zahtevni, če ne se kaj lahko 
zgodi, da ves naš trud na dvodnevnih pogovorih ostane 
le na papirju. Rezultati se bodo seveda pokazali šele v 
naslednjih letih. 

Konferenca je bila uspešna, zanimiva in dobro orga
nizirana. 

SAŠA ŽIVKOVIĆ, 
. novinarski krožek Osnovne 

šole Ivan Cankar Vrhnika 

Delamo skupno 
Pravijo, da se iz poraza učiš zmagovati in to bo najbrž 

držalo, vsaj po mojih izkušnjah tistega petka. Na šoli 
smo priredili atletsko prvenstvo, na katerem naj bi se 
pomerili učenci, ki radi skočijo nekaj metrovt-v daljino ali 
pa, ki ne stokajo, če morajo priplezati na vrh droga. Z 
malo prigovarjanja sem tudi iz našega razreda dobila 
nekaj prostovoljcev in mislim, da jim ni bilo žal. Takole 

tekmovanje pa spet ni tako s laba reč. V petek popoldne 
tako nimaš nič pametnega početi. S tem še razredu 
prineseš nekaj okroglih točk in kar je najpomembnejše 
— diplomo. D ip lomo. . . toda nekdo se mora potruditi, da 
bo ta lepo napisana in ne kot list počečkanega papirja, ki 
kaj kmalu konča v košu. Torej tekmovanje se je začelo, 
tudi jaz pa sem začela s sošolkami pisati diplome. 
Udobno smo sedele v naslonjaču in kadar je prišel kdo 
zraven, smo ga pogledale kot petelin nadležnega piš
čanca. Najimenitneje pa se je bilo podpisti na mesto, ki 
je bilo namenjeno podpisu predsednika. Vsak, ki se je 
ponudil z a pomoč, smo ga odklonile in tudi nam se je 
preveliko zaupanje vase maščevalo. Veliko časa smo 
porabile z a pisanje diplom, čeprav samo do tretjega 
mesta, toda bilo je veliko disciplin. Že so prinašali iz te
lovadnice imena srečnežev, ki naj bi bila lepo napisana 
na diplomah, me pa smo zmešale discipline, razrede in 
J a k a je bil napisan pod pionirke, Micka pa pod pionirje. 
Kaj sedaj? V s e z n o v a . . . toda zmanjkalo nam bi časa. 
V s a k a pomoč nam bi prav prišla, toda nobeden ni imel 
več časa, kajti tekmovanje je postajalo vedno bolj nape
to. S skupnimi močmi smo popravile napake in kljub 
kakšni napaki sem ter tja smo bile s svojim delom zado
voljne. 

Takrat sem bila prepričana, da je to moje prvo in zadnje 
pisanje diplom, toda sedaj sem že.novih idej in načrtov, 
kako začeti s tako stvarjo, ki se tiče vse skupnosti. Zelo 
prijetno se mi je zdelo, ko je fant, ki je dobil diplomo na
pisano od mene, pogledal, kot da je dobil olimpijsko 
medaljo, z a dodatek pa smo dobili veliko število točk. 

K A R M E N MLINAR, 7. C. 
OŠ I. C. Vrhnika 
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Predsedstvo občinske konference Zveze soclall-, 
stične mladine Slovenije Vrhnika obvešča občane 
Vrhnike, da se je štafeta mladosti pripravljala z najbolj
šimi nameni. Pri izvedbi je prišlo do nepotrebnih spo
drsljajev, ki jih bomo poskusili v bodoče odpraviti. 

P OK ZSMS Vrhnika 



Srečanje lutkarjev 
V Novi Gorici je bilo konec marca 15. srečanje slovenskih 

lutkarjev. Tega srečanja sem se udeležila z namenom spoz
nati lutkovno dejavnost Slovenije in spoznanja s predstav in 
tazgovorov vnesti v lastno dejavnost. Od enaindvajset pred
stav, ki sem jih v treh dneh videla, je bilo nekaj takih, ki se jih 
Bom z občudovanjem spominjala, bile pa so tudi predstave, ob 
katerih sem se učila, kaj naj se ne bi v lutkovni predstavi doga-

b. Tudi sami.razgovori o predstavah so bili zanimivi in pouč-
, le da so potekali predvsem na strokovnem nivoju. Veliko pa 

Srno udeleženci pridobili iz medsebojnih pogovorov, izmenjav 
Kkušenj in mnenj iz dela nas — amaterjev. 

S.M. 

Dva kulturna dogodka 
v Borovnici 

Godalni ansambel Glasbene šole 

Prav prijetno je priti v sredino, 
»Jer j e živa domača kulturna de
dnost. In prav to lahko v teh 
'neh rečemo za Borovnico. V 
^atkem tednu so pripravili dva 
kfiiembna kulturna dogodka. 

je bila premiera dramske 
| t*upine DPD Svoboda. Z gleda

lko predstavo Arnolda We-
kerja »Korenine« so navdušili 

Jiedalce. Dokazali so, da se da s 
,ridnostjo in prizadevnostjo tudi 

:j*> takem tempu, kakršnega ži-
vi'imo, narediti dobro amatersko 
jhljedališko predstavo. Niz različ-
v'!n karakterjev so nam predsta
v i mladi igralci. Srž predstave 
a-la je prav gotovo končni mono-
3-*>9 glavne junakinje Beatie, ki jo 
KjB odločno odigrala Mojca Turk. 

>0flnogo je ljudi, ki iščejo svoj pravi 
a jaz«. In najti sebe, tako kot je to 
; ijspelo Beatie je največ kar lahko 

&k človek doživi. V predstavi je 
morila« le dosledna raba knjiž-

1 
jega jezika vseh karakterjev, 
rav bi bilo, da bi uporabljali po

govorni jezik, sicer pa iskrene 
čestitke in lepe želje skupini za 
nadaljnje delo. 

V soboto, 20. aprila pa je MPZ 
DPD Svoboda Borovnica praz
noval svojo 10. obletnico. Moški 
pevski zbor, ki pod vodstvom 
Aleksandra Mullerja zapoje 
zares ubrano, saj smo laično 
ugotavljali, da ruske narodne 
»Tari bari« nihče ne zapoje tako, 
se je pomešal z ženskimi glaso
vi. Mešani zbor vodi Zadnik Vik
tor. 

Več kot uro dolg program je 
velik napor, ki pa so ga pevci 
uspešno prestali. Na tej slove
snosti so bile podeljene Galu-
sove bronaste značke in pa ena 
zlata, ki ga je prejel Kržič Anton 
za najdaljši pevski staž. DPD 
Svoboda pa se ni pozabila 
ustrezno zahvaliti tudi vsem biv
šim in sedanjim zborovodjem, ki 
so pripomogli, da lahko danes 
zbor slavi 10 let svojega prepe
vanja. 

NAJMLAJŠI PESNIKI 
SE PREDSTAVLJAJO 

Pomlad 

Sonček kače je zbežal, 
medved nič več ne bo spal; 
zdaj lepo je in toplo 
mucke z repi migajo! 

UROS KREFT, 3. r. 
OŠ Ivan Cankar, Vrhnika 

Pomlad, pomlad je 
k nam prišla, 
prinesla je veselje 
radost in življenje. 

Pomladi vse ozeleni, 
vse na novo oživi. 
Ptički lepo nam pojo 
in domek svoj si spletajo. 

Tudi jaz se pomladi 
veselim in prek 
livad na 
spreh ' pohitim. 

MARKO JAZBEC, 3. b. 
OŠ I. C. Vrhnika 

Na Glasbeni šoli Vrhnika že 
četrto leto deluje godalni an
sambel, ki ga vodi Darinka Fa-
biani — učiteljica violine. 

Pred petimi leti je najprej 
nastal kvartet, že v nasled
njem letu se Je število pove
čalo na 7 članov (2 prvi, 2 
drugi, 2 tretji violini in violon
čelo). 

S tem, ko je naraščalo število 
učencev violine in violončela, se 
je tudi godalni ansambel razširil. 

V letošnjem šolskem letu tako 
delujeta na šoli dva ansambla. 
Mlajši godalni ansambel je se
stavljen iz učencev 2., 3. in 4. ra
zreda violine, starejši pa 5., 6. r., 
pomagata pa tudi dve naši bivši 
učenki — sedaj dijakinji srednje 
glasbene šole v Ljubljani. Sta
rejšo skupino sestavljajo violini
sti: Mojca Oblak, Helena Zalaz-
nik — 1. vi; Judita Caserman, 
Andreja Popit — 2. vi.; Vilma Za-
laznik, Tamara Nikolič — 3. vi.; 
Gregor Oblak — violončelo. 
Eden zahtevnejših nastopov 
tega ansambla v zadnjem času 
je bilo sodelovanje na reviji glas
benih šol širšega ljubljanskega 
območja v Kamniku. 

Mlajšo skupino, ki je bila 
osnovana v letošnjem šolskem 
letu, pa sestavljajo: Barbara Za-
laznik, Polonca Surca — 1. vi.; 
Katka Oblak, Polona Šoln — 2. 
vi.; Kristina Smrke, Magdalena 
Markovič, Maja Naveršnik — 3. 
vi.; Alenka Naveršnik — violon
čelo. 

Ker so se šele letos pričeli 
seznanjati z osnovami skupne 
igre, se zaenkrat učijo še lažje 
skladbice- V zadnjih vajah pred 
nastopi nato združijo svoje moči 
s člani starejše skupine, da kot 

igrajo in nastopajo. To dokazu
jejo tudi tako, ker sodelujejo tudi 
v raznih drugih skupinah: pri fol
klorni skupini, klavirskem kvar
tetu na Glasbeni šolt, na Dreno
vem griču pa so učenke kar 

same ustanovile godalni kvartet. 
Želja njihove tovarišice je 

vsako leto razširiti ansambel, 
tako da bi se lahko z leti še bolj 
vključeval v širši kulturni prostor 
Vrhnike in cele občine. 

V mali učilnici glasbene šole naš objektiv nI »ujel« celega ansambla. Obljubljamo vam predstavi
tev z njihovega nastopa. 

15-članski ansambel polneje 
zazvenijo. 

Oba ansambla bosta nasto
pila na otvoritvi razstave »40 let 
razvoja naše občine« 5. maja v 
domu JLA na Vrhniki, na zak
ljučnem nastopu glasbene šole 
in v Piranu. 

Učenci radi hodijo na vaje, radi 

Tekmovanje za 
Cankarjevo priznanje 

Pripravlja se seminar 
za člane društev, 

ki delajo 
z dokumentarnim 

gradivom 
O arhivskem gradivu je bilo 

nekaj že napisanega, ne pa še to
liko, da bi lahko rekli, da se je 
odnos do njega kaj spremenil. 
Jasno, to ne pride kar čez noć. Če 
pa se neki stvari posvetiš bolj 
taktno, načrtno, bo čez nekaj časa 
že videti napredek. Vseeno pa ni 
dovolj samo pisati in pisati o vlogi 
in pomenu društev, o njihovem 
arhivskem gradivu, pa o tem, da 
se ga ne sme kar tako metati proč, 
da se ga mora čuvati in hraniti in 
imeti urejenega. 

Toda kako to opravljati, če veliko
krat pri društvih niti ne vedo, kaj je 
arhivsko gradivo, kako nastane in 
kako se ga mora čuvati, hraniti in po
pisovati. S tem vprašanjem smo se 
že kar nekaj časa ukvarjali v arhivu 
kot tudi pri drugih institucijah. In kak
šen je rezultat tega razglabljanja. 
Mestna zveza kulturnih organizacij 
Slovenije in Zgodovinski arhiv Ljub
ljana sta na pobudo republiške 
Zveze kulturnih organizacij Slovenije 
sklenila, da bosta že v letošnjem letu 
priredila seminar za člane društev, ki 

Razvoj plesne dejavnosti 
v" okviru »Naše besede 85« je ZKO Vrhnika pri-

^vila občinsko srečanje plesnih skupin. Nemalo 
ffH) lahko začudeni, ko vzamemo v roke program 

JU naštejemo kar šest plesnih skupin. Najmlajši so 
. eVerJa sredinčki prizadevnih vzgojiteljic v vrtcih, ki 

ŝkušajo na kar se da preprost način razvijati v 
> r°ku občutek za ritem, gib, prostor. Na osnovni 

JJvan Cankar vodi krožek ritmike in izraznega 
Meta Moharjeva, v Domu JLA pa študentka 

'%n a Jerebic, ki vodi kar dve po starosti deklet 

različni plesni skupini. Dve plesni skupini sta tudi v. 
Borovnici. Ena na osnovni šoli, druga djrugo sku
pino pa tvorijo dekleta, ki so osnovnošolske klopi 
zapustile lani. Dobro, uro dolg program ob nabito 
polni dvorani Cankarjevega doma so mentorice 
zaključile na razgovoru s strokovno sodelavko 
ZKOS Nejo Kos. 

Lahko rečemo, da je bilo občinsko srečanje ple
snih skupin uspešno in pričakujemo, da se bo ple
sna dejavnost razvijala naprej, 

delajo z dokumentarnim gradivom. 
Seminar bo v soboto, 18. maja 1985, 
ob 10. uri, in sicer v prostorih mestne 
Z K O na Krekovem trgu v Ljubljani. 
Vse natančnejše podatke v zvezi s 
potekom seminarja boste pri druš
tvih zvedeli še pravi čas, tako da 
boste o teh stvareh lahko še temeljito 
razpravljali. In kakšen bo seminar? 
Člani društev, ki so zadolženi z a ar
hivsko gradivo in ostali, ki jih ta pro
blematika zanima, se bodo seznanili 
z vlogo in pomenom društev v da
našnjem času, pa o pomenu društev 
v slovenski in krajevni zgodovini. 
Seznanil i se bodo z razvojem prav
nega reguliranja društev, pa kako se 
posluje z dokumentarnim gradivom 
društev. Istočasno pa bodo zvedeli 
tudi kako se odbira, ureja, popisuje in 
izroča arhivsko gradivo društev arhi
vu, katerega naloga je vsem bolj ali 
manj znana: čuvanje, hranjenje ar
hivskega gradiva, da o drugih ravno 
tako pomembnih nalogah niti ne go
vorimo. 

Želja seminarja je vsekakor, da bi 
vzpodbudili skrb z a dokumentarno 
gradivo pri kulturnih društvih, hkrati 
pa bi to predstavljalo že en korak na
prej k vrednotenju arhivskega gra
diva društev. 

Naša želja je, da bi se zbrali v čim 
večjem številu in v razpravi tudi ak
tivno sodelovali. To bo koristno tako 
z a vas kot tudi nas. 

Torej v soboto, 18. maja 1985, se 
V i d i m 0 ! BORIS R O Z M A N 

Pred dob r im m e s e c e m dn i je 
b i lo v Ljubl jani pod ročno tekmo
vanje za Cankar jevo pr iznanje. Z 
vrhn iške o s n o v n e šole se je tek
movan ja udeleži lo 5 učenk. V s e s o 
se uvrst i le do 20. mes ta . Ude le
ženci tekmovan ja s o mora l i p o k a 
zati znan je iz s l o v e n s k e g a jez ika 
in knj iževnost i , napisat i pa s o mo
rali tud i prost i spis. Danes ob jav
l jamo s p i s Barbare Nov l jan, v na 
s lednj i š tev i lk i pa b o m o povedat i 
nekaj več o repub l i škem tekmo
vanju, ki s e ga bo udeleži la Bar 
bara Gaz io . 

Vs i ti ubogi ptički brez gnezda 
Zaprla sem knjigo Frana Milčin-

skega Ptički brez gnezda. No, samo 
da se je srečno končalo. K sreči 
danes v tej moderni dobi ni več teh 
ptičkov. Vsi imamo starše, dom, 
šo lo . . . 

Že se hočem lotiti drugega dela, 
ko pa mi korak zastane in pomislim. 
Zagledala sem namreč knjigo Otroci s 
postaje Z O O . Knjigo sem že prebrala. 
Govori o otrocih, ki imajo neurejene 
družinske razmere in se zato pre
puščajo mamilom. Starši to sicer 
vedo. ampak pustijo, da otroci sami 
odraščajo. Kako kruto! Knjiga je na
pisana po resničnih dogodkih in takih 
knjig bi lahko danes napisali nič koli
ko. Torej le ni res, da ni več ptič
kov . . . Včeraj sem pri sosedkih sli
šala vpitje in razbijanje. Petrin oče je 
bil spet pijan, zato jo je mama poslala 
k nam prespati noč. Celo noč je joka
la. Revica! Kako kruto! Pravijo, da se 
v šoli nič ne uči. Saj ni čudno, ko pa 
nima ne pravega doma, ne pravih 
staršev. Ona je kot kakšen ptiček 
brez g n e z d a . . . Torej le ni res, da ni 

. več pt ičkov. . . Tina je izgubila mater. 
S a m a skrbi z a očeta in dva mlajša 
brata, ki sta še šoloobvezna. Tudi 
sama je še šoloobvezna! V šoli ji gre 
slabo, z učitelji se ne razume, očeta 
nič ne vidi, ker pol dneva preživi na 
sestankih, pol pa v gostilni. S a m a si 
pomaga kakor ve in zna. Kako kruto! 
Torej le ni res, da ni več pt ičkov. . . 

Marka je mama zapustila že, ko se 
je rodil. Neka starejša gospa ga je 
vzela k sebi in skrbela zanj, če lahko 
temu tako rečemo. Živita v skromni 
hišici, gospa je že stara in prikle

njena na posteljo. P o hiši se spre
haja in poležava polno bolnih mačk, 
ki jih gospa neguje in jim posveča 
vso pozrnost. Marko si sam kuha, 
ker gospa pravi, da je pri trinajstih 
letih to že treba znati. Marko ji ne 
reče mama. Dostikrat si .skočita v 
lase, ker Marko ni dovolj priden v 
šoli. Gospa mu pravi, da je nehva
ležno bitje, ki ga ne bi bilo treba. 
Marko spozna, da je res nehvaležen 
in se stari gospe opraviči. Vzame 
vedro in začne pomivati po t leh . . . 
kako kruto! Torej le ni res, da ni več 
pt ičkov.. . 

In še in še bi lahko naštevala! 
Potem pa pravijo: »Mladi lažejo, 
mladi kradejo. V dom z njimi!!« In 
potem mladi prestopniki, ki imajo 
očeta in mater z visokimi osebnimi 
dohodki in visokimi položaji na de
lovnih mestih, pristanejo v poprav
nem domu, kot nehvaležni ne bodi jih 
treba. In potem jih v domu ne spustijo 
z oči in jih vzgajajo z železno disci
plino. Nato pa jih, če jin, spustijo 
domov »menda« prevzgojene, 
pridne in uka željne. Kako pretresljiv 
prizor: Mama joka, očeta sicer ni, 
ampak vseeno, stiska svojega 
odraščajočega sina, ki mu pravi son-
čece, k sebi. No, si mislimo, pa je 
urejeno. Ampak, ta dobra mamica, ki 
je stiskala svoje sončece k sebi , hitro 
pozabi na obljube, ki mu jih je dala. 
Pripelje ga domov, ga preobleče in 
da v posteljo, sama pa odhiti na se
stanek, kjer njen mož že cel dan po
seda. P a smo spet na začetku. Kako 
kruto! 

In torej le ni res, da pri nas ni več 
Milčinskega Ptičkov brez gnezda. O, 
še veliko jih je! Koliko? Preveč! In 
vedno so bili in so in vedno bodo. 
Mogoče bom pa še sama kdaj napi
sala kakšne ptičke z gnezdom, ki ga 
veter razdere. Mogoče . . . 

S tem zapisom In spisom Bar
bare Novljan želimo spomniti tudi 
na obletnico rojstva Ivana Can
karja. Mislimo, da je prav, da ob 
obletnici objavimo dela mladih 
ustvarjalcev. Tem je prav gotovo 
eden od literarnih vzornikov tudi 
Ivan Cankar in najbrž je spomin 
našega velikega rojaka dostojno 
počaščen z dobrim spisom mlade 
»pisateljice«. 

Slatner :z W T Hrib j * takole nauš' s »rvih olesnth gibov svoje varovance 

NOVOSTI 
V CANKARJEVI KNJIŽNICI 
S T R O K O V N A L I T E R A T U R A 

Bakarić V : Izbor iz radova 
Breton F.: Softwar: mehka vojna 
Gantar P.: (Jrbani/em, družbeni konilikti,.planiranje 
Geč-Korošec M.: Družinsko pravo SFRJ 
Grosman B.: Partizanska zdravnica 
Hočevar A. : Meteorologija 
Jerše M.: Vračanje življenja srčnim bolnikom 
Kos M.: Konstrukcijski biro 
Kraševec V.: Zapadnodolenjski odred 
Kristan I.: Družbeni razvoj in politični sistem Jugoslavije 
Lancara P.: Drevesa 
Leksikon jugoslovenske muzike 
Makarovič J.: Odkrivanje talentov 
Merc-Matjašič K.: Kuhajmo po domače 
Mlakar J.: Dendrologija 
Muren H.: Prvi in drugi korak commodore C-64 
Nasveti novim lastnikom psov 
Pediček F.: Usmerjanje v vzgoji in izobraževanju 
Petanjci, vrt spominov 
Polenec A.: Živi svet 
Stanovnik J . : Svet v dolgovih in Mednarodni monetarni 

sklad 
Svetek L.: Pravice in dolžnosti 
Sirec J . : Kako operativiram izobraževalni učni cilj 
Šterk J. : Ruleta na Atlantiku 
Štukelj P.: Osnove civilne zaščite 1 

Uresničevanje vodilne vloge in krepitev idejne ter akcijske 
enotnosti ZKJ 

Usmerjanje regionalnega razvoja Slovenije 
Vardjan M.: Izvor življenja in razvoj življenjskih procesov 

LEPOSLOVJE 
r 

Mladinsko: 
Lorenzini C : Ostržek 
Pregl S.: Sme jalni k in cvili Ina zavora 
Suhodolčan L.: Na kmetiji 
Vandor J . : Daleč od Prisanka 

Za odrasle: 
Goljevšček A.: Pod Prešernovo glavo 
Lubej F.: Za sokolskim praporom 
Novak M.: Kristina 
Partljič T.: Moj ata, socialistični kulak 
Pričevanja 

Svetina T.: Lepotica in zver 

Prevodi: 
Balzac Fl. de: Evgenija Grandetova 
Bressan A.: Pustolovščina besede 
Golding W.: Grabljivec Martin 
Hemingvvav E.: Med lovom in vojno 
Kiihn A.: Letnik 22 
Seidzi S.: Japonski vojak 
Sofokles: Elektra 
Vojnovič V.: Življenje in nenavadne prigode vojaka Jvana 

Čonkina 
NValker M.: Vyry Duttonova 

Pesmi: 
Lirika slovenskih pesnic 1949-1984 
Vodnik A. : Glas tišine 
Zlobec C : Beseda 



Program športnih 
prireditev ob občinskem 
prazniku in TRIM akcije, 

ki veljajo za priznanje 
ZTKO Vrhnika 

2. maja 
Tek in pohod po mejah KS Drenov grič 
KDAJ: 2. maja ob 15. uri 
Kje: Drenov grič 

L e s n o b rdo . 

6. maja 
Nogometna tekma Usnjar: Koper, s pričetkom ob 15. uri. 

6. maja 
Peti ekipni turnir v šahu 
KDAJ: Dom JLA Vrhnika 
prijave: 6. 5. od 16. do 17. ure. 

12. maja 
TRIM kolesarjenje 
Vrhnika—Borovnica—Vrhnika—Podlipa—Vrhnika . 
Start ob 9. uri, na igrišču ŠD Partizan Vrhnika 

Šolska razredna tekmovanja 
v košarki ŠŠD Kurir 

Učenci ŠŠD smo se odločili, da organiziramo medrazredna 
tekmovanja v košarki za 6., 7. In 8. razrede. Odigrali smo 73 tek
movanj. Pri 6. razredih sta zmagovalca 6. f pri dekletih in 6. d pri 
fantih. Zmagovalca pri 7. raz. pa sta 7. b in 7. f. Pri 8. razredih je 
zmagal 8. c, pri dekletih in 8. d pri fantih. Sodniki so sodili odlič
no. Čaka pa nas še medrazredna tekma med dvema za 5. razrede. 

NATAŠA RIJAVEC 

Šolsko atletsko prvenstvo 
Met težke žog«: (zmagovalci) Mojca Koščak, Suzana Pekeč, Marija Jereb, 

Oliver Cvijetič, Simon Japel j , Darko Japel j , Luka Drašler 
Plezanj«: Mojca Količ, Romana Buh, Alenka Bikar, Dejan Mrlak, Peter C a -

serman, Jani Kek, Sašo Videnovič 
Višina: Dijana Rajer, Nuša Semič, Olja Hribar, Špela Mohar, Peter Kunstelj, 

Boštjan Drofenik, S imon Japel j , Luka Drašler 
Daljina: Kaja Rogelj , Nuša Semič, Barbara Novljan, Nataša Riiavec, Darko 

Japel j , Simon Japel j , Luka Drašler, Peter Caserman, Klemen Širok 
Sodelovalo je 66 deklet in 100 fantov. Skupaj je nastopilo 166 učencev od 5. 

do 8. razreda. 

ZVEZA TELESNOKULTURNIH 
ORGANIZACIJ VRHNIKA 

Vse občane, ki so stari več kot 18 let obveščamo, da bo Z T K O 
V R H N I K A organizirala tečaj za vaditelje plavanja. Kdor ima veselje do 
učenja mladih plavalcev, se lahko prijavi do 10. 5. 1985 na tel. 
751-484. Tečaj bo predvidoma od 13. 5. 85. dalje. 

Z T K O V R H N I K A 

ŠAHOVSKE VESTI 

Vrhničani 
trikrat zmagovalci 

V Postojni je bilo pred kratkim v organizaciji tamkajš
njega kluba finalno tekmovanje ekip za pokal »Maršala 
Tita«. Sodelovale so ekipe iz notranjske regije Poleg čla
nov so tekmovali tudi mladinci in članice. 

Vrhniško šahovsko društvo je potrdilo svojo premoč in je 
prepričljivo ter s precejšnjo prednostjo zmagalo v vseh treh ka
tegorijah. Z največjim naskokom sozmagali mladinci, ki na No
tranjskem trenutno nimajo enakovrednega nasprotnika. Poh
vale vredno so igrale članice, pa tudi članska ekipa je bila 
nadvse solidna, kljub temu, da je nastopila oslabljena brez 
Leona Gostiše. Izkazal se je Sodja, ki je premagal vse svoje 
nasprotnike. 

Z zmago so si Vrhničani pridobili pravico do nastopa v slo
venskem finalu, ki bo med prvomajskimi prazniki na Bledu. V 
društvu so z rezultati zadovoljni, čeprav jim ti povzročajo neko
liko težav pri zagotavljanju potrebnih finančnih sredstev. Upajo 
pa na razumevanje TTKS in morda katere od vrhniških delov
nih organizacij. 

Poleg ŠD Vrhnika sta v Postojni tekmovala še ŠD Dragomer 
in ŠD Borovnica. Društvi sta tekmovali s članskima ekipama: 
Borovničani so zasedli 3. mesto, Dragomerčani pa 6. mesto. 

VRSTNI RED: 
člani — 1. Vrhnika (Justin, Antonijevič, čačič, Sodja), 18,2. 

Postojna 14,5, 3. Borovnica 12/, 4. Logatec 71/2, 5. Stari trg 4, 
Dragomer 1/2; 

mladinci: — 1. Vrhnika (Arčon, Kobal, Rom, Je reb ) 14 1/2, 
2. Logatec 6, 3. Postojna 3 1/2; 

članice: — 1. Vrhnika (Sadar, Markovič) 3, 2. Logatec 3, 3. 
Postojna 2. A. ARCON 

Aprilski hitropotezni 
turnir 

Na rednem hitropoteznem turnirju za mesec april na Vrhniki je zma
gal Justin z 10 točkami, drugi je bil Kobal z 8 1/2, tretji pa Arčon z 8. 
Na ostala mesta so se uvrstili: Rom 7 1/2, Vošpernik 6, Bolha in 
Trček po 5 1/2, Jereb 5 itd. 

Na turnirju sta prvič nastopila pionirja Prijatelj in Komar, ki jima so
delovanje na takšnem turnirju pomeni vzpodbudo z a nadaljnje delo v 
šahu. 

OB ZAKLJUČKU KOŠARKARSKE S E Z O N E V OBČINI 

Dan košarke v Borovnici 
Dsn košarke — košarkarska manifestacija., ki Je že tradicionalna ob 

zaključku občinske košarkarske lige je bila tokrSt v Borovnici. V telo
vadnici osnovne šole Je bil tokrat dvojni program. — Srečanje košarkar
skih moštev v moški in ženski konkurenci. Ob zaključku pa Je predsed
nik ZTKO Jože Prvinšek vročil najboljšim košarkarskim moštvom, ki so 
tekmovali v občinski košarkarski ligi diplome in pokale. Tokrat je bilo 
najboljše moštvo Borovnice, ki Je zmagalo brez poraza, sledijo pa Dren, 
moštvo iz kasarne Voljč Ignac-Fric, Vrhnika, Blatna Brezovica, Drago
mer, Stara Vrhnika in Log. 

BOROVNICA — VRHNIKA (ženske) 29:27 (14:17) 
Borovnica: Trček, Vrhovec 2, Makovec, Petkovšek, Ofentovšek 1, Tortič 16, 

Habič 2, Debevec 8. 
Vrhnika: Drenovšek, Križaj 1, P ivk2 , Semič, Nagode9, Hr ib2, Novak 9, Ma-

rišič 2, Grom 2, Kukec. 
To je bilo srečanje moštev, v katerem je zmagala mladost. Izkušene igralke 

Vrhnike je premagala pionirska ekipa ojačana z veteranko Tortičevo, ki je bila 
tudi najboljša igralka tega srečanja. 

BOROVNICA - SELEKCIJA OBČINE (moški) 64:65 (33:33) 
Sodnik: Sabljić (Ljubljana) 
B O R O V N I C A : Brlogar 2, Šuštar 12, Mavec, Mihevc 2, Modrijan 6, Sivka 19, 

Pristavec, Nikolavčič 4, Baje 17, Stijančevič 2. 
S E L E K C I J A : Jevšek 11, Nagode 6, Knapič 20, Muha 4, Seljak, Pahor 4, 

Bizjak 20. 
Zmagovalca na tem srečanju je bilo vnaprej težko napovedati. To je doka

zalo tudi samo srečanje, saj je bil rezultat do samega konca povsem izenačen. 
Zmago je selekcija dosegla v zadnjih sekundah igre. M. A. 

Tudi tekači odlično 
S tekom Belinke, ki Je bil 7. aprila 1985, se je modno začela se

zona tekov na planem. Tako so tudi tekači na dolge proge dobili 
možnost, da preizkusijo moči ter preverijo uspešnost svojega 
dela v pripravljalnem obdobju. 

Nastopilo je 249 tekačev iz Ljubljane, Kranja, Vrhnike, Novega 
mesta in Idrije. Proge so bile dolge 10 km z a starejše ter 1 km z a pionir
je. Vrhniški tekači, ki so se udeležili tega tekmovanja, so dosegli dobre 
rezultate. Posebej je treba pohvaliti pionirje, ki so bili za razred boljši od 
ostalih in so v vseh kategorijah dosegli zmago. 

REZULTATI : 
ml. pionirke: 1. Mateja Kalič (Vrh), 2. Gorta, 3. Mikolec 
ml. pionirji: 1. Mirsad Abdakovič (Vrh), 2. Dremelj, 3. Velepec 
st. pionirke: 1. Mojca Kalič (Vrh), 2. Hribar, 3. Boli 
st. pionirji: 1. S imon Japelj (Vrh), 2. Dolenc, 3. Poljšak 

J E R N E J F E F E R 

PIONIRSKI FESTIVAL »ŠUMI« ZA MLAJŠE PIONIRKE 
IN MLAJŠE PIONIRJE 

Dobra košarka mladih 
Na regijskem košarkarskem tekmovanju za poka; »Šumi«, ki je bilo v Bo
rovnici sta nastopili tudi dve moštvi iz naše občine: pionirke iz Borov
nice in pionirji z Log-Dragornerja. Obe ekipi sta si na tem turnirju tudi 
priborili nastop v polfinalu tega tekmovanja. 

Rezultati — mlajše pionirke: OŠ Borovnica — OŠ »Karel Destovnik-
Kajuh« (Ljubljana) 27:24 (10:13), OŠ Tabor (Žiri) — OŠ »Karel Destovnik-
Kajuh« (Ljubljana) 40:28 (18:22), OŠ Tabor (Žiri) — OŠ Borovnica 51:35 
(29:18). Tabl ica: 1. OŠ Tabor (Žiri) 4 (91:63), 2. OŠ Borovnica 2 (62:75), 3. OŠ 
»Karel Destovnik-Kajuh« 0 (52:67). 

Rezultati — mlajši pionirji: OŠ Log-Dragomer — OŠ »Leopold Maček-
Borut« (Ljubljana-Polje) 40:49 (21:22), OŠ »Leopold Maček-Borut« (Ljublja-
na-Polje) — OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 41:40 (23:15), OŠ Log-Dragomer — 
OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 58:56 (31:21). 

Tabl ica: 1. OŠ »Leopold Maček-Borut« (Ljubljana-Polje) 4 (90:80), 2. OŠ 
Log-Dragomer 2 (98:105), 3. OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 0 (96:99). 

M. ARSIĆ 

Na teku se dobimo 
ŠD DREN Drenov grič — Lesno brdo vabi vse ljubitelje 

narave na 4. tradicionalni tek in pohod po mejah KS Dre
nov grič — Lesno brdo. 

Tek in pohod bo 2. maja ob 15. uri. Prijave sprejemamo 
eno uro pred startom. 

Vsi udeleženci prejmejo značko društva in topli čaj. 
Akcija velja tudi za TRIM priznanje, ki ga podeljuje ZTKO 

Vrhnika ob zaključku sezone. 
Vse športne referente in predsednike sindikata delov

nih organizacij obveščamo, da se tekmuje istočasno za 
občinsko sindikalno prvenstvo. 

Udeležite se v čimvečjem številu! 
Startnine ni. 
Vabljeni! ŠD DR&N 

Selekcija vseh moštev iz občinske lige 

Občinsko tekmovanje 
»Kaj veš o prometu?« 

Gost promet streže po življenjih mladih ljudi. Da bi Jih obvaro
vali, šole že vrsto let vključujejo v svojo dejavnost prometno 
vzgojo. Pomembno sredstvo, ki občutno prispeva k uresničeva
nju prometno vzgojnih In Izobraževalnih smotrov, so prometna 
tekmovanja. Pionirji tako vsako leto sodelujejo na šolskih, občin' 
sklh, republiškem In zveznem tekmovanju »Kaj veš o prometu«-
Kot v preteklih letih je tudi letos Svet za preventivo In vzgojo v 
cestnem prometu skupščine občine Vrhnika organiziral občin* 
sko tekmovanje, na katerega so se uvrstili po štirje najbolje uvrš
čeni tekmovalci Iz vsake skupine (5. In 6. razred ter 7. In 8. razred) 
iz šolskih tekmovanj, ki so jih predhodno Izvedli v vseh treh vrh
niških osnovnih šolah. 

Pionirji so tekmovali v spretnostni vožnji na poligonu, ocenjevalni 
vožnji po ulicah Lošce na Vrhniki in v izpolnjevanju posebnih testnih? 
pol z vprašanji o cestno prometnih predpisih, opremi kolesa in etiki V 
prometu. 

Pri izvedbi tekmovanja so sodelovali člani S P V C P , ZŠAM, AMD, 
mentorji prometne vzgoje osnovnih šol in posamezni občani in tako 
pripomogli, da je bilo tekmovanje uspešno izvedeno. Vsem se za sode 
lovanje iskreno zahvaljujemo in želimo, da bi se tudi v bodoče tako ak
tivno in zavzeto vključevali v akcije S P V C P . 

Pionirji so pokazali veliko mero znanja in spretnosti pri vožnji ter do
segli naslednje rezultate. 

I. skupina 5. in 6. razred 
1. POPIT Franci, osnovna šola Log-Dragomer 
2. MAGLAJIČ Goran, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
3. ŠINKOVEC Andreja, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
4. V E N C E L J Miha, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
5. KRESNIK Lea, osnovna šola Borovnica 
6. FILIPIČ Janez, osnovna šola Log-Dragomer 
7. ABDAKOVIČ Mirsad, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
8. ODAR Andrej, osnovna šola Log-Dragomer 
9. G E R D I N A Simon, osnovna šola Borovnica 

10. REŠETA Tina, osnovna šola Borovnica 
11. MUHIČ Aljoša, osnovna šola Borovnica 

II. skupina 7. in 8. razred 
1. T E L B A N Matej, osnovna šola Borovnica 
2. S V E T E Peter, osnovna šola Borovnica 
3. K O S Gregor, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
4. JURJEVCIČ Boštjan, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
5. KOVAČIČ Tomaž, osnovna šola Borovnica 
6. TOMŠIČ Blaž, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
7. T O R K A R Aleš, osnovna šola Log-Dragomer 
8. KONDARDI Matjaž, osnovna šola Borovnica 
9. WEIXLER Edo, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 

10. P E Z D l R Martina, osnovna šola Log-Dragomer 
11. USENIK Zlatko, osnovna šola Log-Dragomer 

UVRSTITEV EKIP: 
1. Osnovna šola Ivan Cankar Vrhnika 
2. Osnovna šola Borovnica 
3. Osnovna šola Log-Dragomer 

Spretnostno vožnjo so tokrat vsi opravili kar dobro 

vi ' J Vi 

Tudi letos so bili z mladimi, ki so se pomerili v tem kaj vedo 
o prometu člani Zveze šoferjev in avtomehanfkov 
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Na podlagi 25. člena Samoupravnega sporazuma o ustanovitvi Samou
pravne stanovanjske skupnosti Vrhnika , 14. člena Samoupravnega spora
zuma o temeljih plana Samoupravne stanovanjske skupnosti Vrhnika in 3. 
Sena Pravilnika o dodeljevanju stanovanj, zgrajenih iz sredstev vzajemno
sti za kadre v občini Vrhnika , razpisuje Samoupravna stanovanjska skup-
tost Vrhnika 

3. Natečaj 
za dodelitev kadrovskih stanovanj 
Natečaj se razpisuje za: 

i •— eno dvosobno stanovanje v stanovanjskem bloku B - l 1 v Borovnici 
X Pravico za pridobitev stanovanja'za kadre imajo v O Z D družbenih de
javnosti na območju občine Vrhntka, ki združujejo sredstva vzajemnosti v 
Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika. 

t O Z D , ki žele pridobiti stanovanje po tem natečaju morajo vlogi za pr i 
dobitev stanovanja priložiti: 

— dokazilo, da namenjajo del ČD za reševanje stanovanjskih vprašanj 
svojih delavcev (najmanj 2,47 % na B O D ) , 

|; — izjavo, da bodo stanovanje namenili delavcu, katerega naloge in 
opravila so usklajemfV okviru družbenega plana občine, ki nima lastnega 

stanovanja ali stanovanjske hiše in mu doslej ni bilo rešeno stanovanjska 
vprašanje, 

— izjavo, da bo stanovanje dodeljeno v skladu s stanovanjskimi stan
dardi, dogovorjenimi z Družbenim dogovorom o zagotavljanju in usklaje
vanju samoupravnih družbenoekonomskih odnosov v stanovanjskem go
spodarstvu SR Slovenije (Ur. list SRS, štev. 15-81), 

— dokazilo, da O Z D sama v doglednem času ne more rešiti stanovanj
skega vprašanja delavca za katerega želi pridobiti kadrovsko stanovanje. 

Prednost pri dodelitvi kadrovskega stanovanja imajo O Z D . ki združu
jejo več sredstev za reševanje stanovanjskih vprašanj svojih delavcev (več 
kot 2.47 % na B O D ) . 

Vloge /a dodelitev kadrovskih stanovanj sprejema Strokovna služba SIS 
Vrhnika , Cesta gradenj 1. 

Rok za prijavo je 30. 5. 1985. 
Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali. 
O izidu natečaja bomo prosilce pismeno obvestili. 

K O M I S I J A Z A D O D E L I T E V 
K A D R O V S K I H S T A N O V A N J 

PRI SSS V R H N I K A 
Predsednik 

S T A N E U R H . I. r. 

Spored vrhniškega kina 
v maju 1985 

]• 5. sreda ob 20.30 JAGUARJEV SKOK - jugoslovanski barvni 
J- 5. sobota ob 20.30 Režlia: Aleksandar Đorđević 
5 - 5. nedelja ob 18.00 v O'- vi.: Ljubiša Samardič, Vera Cukić, Vojislav Brajović 

Melodramatska kriminalka o zgubljenem otroku in o njegovem iska
nju. Sledi vodijo v New York, kjer je večji del titma tudi posnet. 

4 - S. sobota ob 18.00 
5. 5. nedelja ob 20.30 

7 5. torek ob 19.C 

SMRTONOSNA POT — francoski barvni 
Režija: Claude Miller 
V gl. vi.: Isabelle Adjanl. Mictrel Serrault 
Zanimiv odnos med mladim dekletom in detektivom, ki bi to dekle 
pravzaprav moral strpati v zapor. Dekle ima tisoč obrazov, od ma
nekenke do hladne ubijalke, spominja pa ga na hčerko in to je 
usodno za oba. 

CIKLUS FILMOV — 40 let svobode 
UŽISKA REPUBLIKA — jugoslovanski barvni 
Režija: Žika Mltrovlć 
V gl. vt: Boris Buzančlč. Božldarka Frajt, Rade Šerbedija 
Drugi film v ciklu 40 let svobode nam predstavlja razburljivo In 
pretresljivo zgodbo o življenju in nadčloveškem boju male sociali

stične republike v utrni 1941. leta, edinega svobodnega ozemlja 
na okupirani Evropi. Nemcem in domačim izdajalcem je pogumno 
kljubovalo 67 dni in za prihodnje rodove ostala ena najsvetlejših 
obdobij našega boja za svobodo In boljše življenje. 

»• 5. četrtek ob 20.30 NEZASLIŠAN Č U D E Ž - jugoslovanski barvni 
JI. 5. sobota ob 20.30 Režija: Žlvko Nikollč 
12. o. nedelja ob 18.00 V gl. vi.: Savlnaf Geršak. Dragan Nlkolić, Petar Božović. Bata Žl-

vojlnovič. Taško Načlć, Danilo Stojković, Vesna Pečanac Boro 
Begovič 
Ustaljeno življenje male ribiške vasice zmoti prihod lepe, mlade 
ženske, hčere tukajšnjega zdomca. . . 

11. 5. sobota ob 18.00 DAN KRVAVEGA VALENTINA - kanadski barvni 
12. 5. nedelja ob 20.30 Režija: George Mlhalka 

V gl. vi.: Paul Kelman, Lori Halller, Neit Affleck 
Po dramaturški zgradbi zelo podoben filmu PETEK 13. Tudi tu 
skrivnostni morilec s plinsko masko na obrazu ubija mlade, ki bi radi 
na dan sv. Valentina pripravili zabavo s plesom. Boljši je v toliko, 
ker je veliko dogajanja postavljeno v opuščen rudnik, pa je že sam 
ambient dogajanja bolj napet, prepričljiv. Poleg tega je tudi razplet 
bolj domiseln kot v večini serijskih grozljivk. 

14. 5. torek ob 19.00 CIKLUS FILMOV: 40 let svobode 
TRST — slovenski črno-bell 
Režija: France Stlglic 
V gl. vi.: Lojze Potokar, Mira Bedenk, Stane Sevar. A. Kužnik, 
Stane Potokar 
S filmom Trst zaključujemo cikel treh filmov, s katerimi se spo
minjamo oz. obeležujemo štlrldesetletnlco osvoboditve. Film je 
France Štlgllc posnel že 1951. leta in ga praktično mlajši gledalci 
sploh ne poznajo, saj ga tudi televizija še nI uvrstila v svoj spored. 
Umetniška vrednost filma je morda res vprašljiva, filmske kritike 
v tistem času filmu niso bile preveč naklon|ene In film je kmalu 
končal v »bunkerju«. Pa vendar je to slovenski film, ki govori o zad
njih dnevih vojne, o bojih za Trst — pa bo prav štlridesetletnica 
prava priložnost za prevrednotenje filma, za katerega zdajšnji kritiki 
trdijo, da sploh nI tako slab. Vsekakor občasen pogled v zgodovino 
slovenskega filma velja pozdraviti. 

J6. 5. četrtek ob 20.30 POKVARJENEC — francoski barvni 
18. 5. nedelja ob 10.30 Režija: Jose Glovannl 
19- 5. nedelja ob 18.00 V gl. vi.: Lino Ventura, Bernard Glraudeau. Claudia Cardinale 

Pustolovska zgodba nam predstavlja nekdanjega avtomobilskega 
dirkača, ki se zaposli v rudniku zlata na severu Kanade, da bi 
z zaslužkom pomagal paraliziranemu tovarišu. Rudnik oropajo raz
bojniki, naš glavni junak pa jim Izmakne plen In zbeži z njim po reki. 
Presenetijo ga brzice In slap. pod katerim bi skoraj zgubil glavo. 
Parallzlranemu prijatelju je prinesel samo novico o zakladu pod 
slapom In prava pustolovščina se šele z a č n e . . . 

19- 5. nedelja ob 20.30 OSTATI ŽIV — ameriški barvni 
^ ' • 5 . torek ob 20.00 Režija: Silvester Stallone 

V gl. vi.: John Travolta, Cvnthla Rhodes, Finola Hudges 
Nadaljevanje Mrzlice sobotne noči. Nekronani kralj plesa Toni Ma-
nero zapusti svoje okolje In gre čez Brooklvnskl most, da bi osvojil 
Broadway... 

23. 5. četrtek ob 20 30 ZMAJ B R U C E L E E - hongk. cs barvni 
25. 5. sobota ob 18.00 Režija: Puo Chong Jan 
26. 5. nedelja ob 20.30 v Gl. vi.: Bruce Lee, Jim Chee Ju 

Japonska tolpa terorizira Kitajce, ruši njihove šole botllnlh veščin 
In pleni njihovo premoženje. Samo »Zmaj« jim le lahko kos . . . 

25. 5. sobota ob 20.30 BOJEVNIK IZGUBLJENEGA SVETA — ameriški barvni 
26, 5. nedelja ob 18.00 Režija: David Wort 
28. 5. torek ob 20.00 V gl. vi.: Robert Gulnthv, Kambata, Donald Pleseance 

Plačanec na svojem motorju z najmodernejšim računalnikom drvi 
po cestah v službi svobodoljubnega profesorja proti civiliziranim 
tiranom... 

J 0 - 5. četrtek ob 20.30 BOJ TITANOV - angleški barvni 
!• 6. sobota ob 18.00 Režija: Charles Schneer 
* 6. nedelja ob 20.30 V gl. vi.: Laurence Olivier, Harry Hamlin, Uršula Andress, Burgess 

Meredith 
Filmska adaptacija grške mitološke zgodbe o Perzeju, ki je po za
slugi modrosti Atenine sove In krilatega konja Pegaza rešil življenje 
lepe Andromede... 

6. sobota ob 20.30 
. 6. nedelja ob 18.00 
• 6. torek ob 20.00 

PARTNERJA — ameriški barvni 
Režija: James Burows 
V gl. vi.: Rvan O'Neal, John Hurt, Keneth McMlllan, Robvn Douglas 
V hotelu, kjer se zbirajo homoseksualci, najdejo truplo. Detektivu 
Bensonu pomaga Fred. ker Ima precej lastnosti homoseksualcev. 
Njuni predstojniki ju želijo kol homoseksualni par vtihotapili v hotel, 
kjer naj bi neopazno raziskala umor. Film je po zaslugi Izvrstnega 
Igralskega para privlačna komedija, saj so njune dogodovščlne zalo 
svojevrstne... 

S' 6. četrtek ob 20.30 
. '6. sobota ob 18.00 

6. nedelja ob 18.00 
'•6. torek ob 20.00 

' 6. sobota ob 20.30 
' 6 - nedelja ob 20.30 

E. T. VESOLJČEK — smerlškl barvni 
Režija: Steven Splelberg 
V gl. vi.: Dee VVallace, Henry Thomas, Peter Covot, Robert Mac 
Naughton, Drew Bam/more 
To je film o otroškem prijateljstvu z bitjem Iz vesolja ratek 
stavek označuje največjo uspešnico vseh časov. Obenem je lo 
tudi sicer vrhunski film, ki ga z veseljem lahko večkrat gledamo. 
(+ + + +) 

PROFESIONALEC — francoski barvni 
Režija: Georges Lautner 
V gl. vi.: Jean Paul Beimondo, Jean Dessaylly, Robert Hossein 
Posebnega agenta pošljejo v Afriko, da bi likvidiral nekega dikta 
torja. Docela nepričakovano je francoska vlada spremenila odloči
tev. Zapuščen in Izdan agent komaj reši svoje življenje. Zbeži iz 
zapora In hiti v Francijo, da se maščuje... 

N a pod lag i 25 . člena samoupravnega s p o r a z u m a o us tanov i 
tvi S a m o u p r a v n e s tanovanjske skupnos t i V r h n i k a i n 10. člena 
P r a v i l n i k a o pogo j ih in me r i l i h za p r idob i t ev poso j i l i z združe
nih sredstev vza jemnost i v občini V r h n i k a , razp isuje S a m o u 
pravna s tanovan jska skupnos t V r h n i k a 

12. Natečaj 
za pridobitev posojil iz sredstev 

vzajemnosti v letu 1985 
Natečajna vsota je 14.900.000 din, od katerih se namenja: • 

— za nakup družbenih stanovanj — 4.470.000 din 
— za nakup ali gradnjo stanovanj v stanovanjski zadrugi — 

4.470.000 din 
— za nakup ali gradnjo lastniških stanovanj oz. individualnih stano

vanjskih hiš ter adaptacije — 5,960.000 din 

Pravico do posojila imajo: 
— O Z D , ki združujejo sredstva vzajemnosti pri Samoupravni stano

vanjski skupnosti Vrhnika , 
— delavci, zaposleni v O Z D ali pri zasebnikih, ki združujejo sred

stva vzajemnosti pri Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhn ika . 
— kmetje kooperanti, ki združujejo sredstva in delo v K Z ali drugih 

oblikah združevanja kmetov, če le-te združujejo sredstva vzajemnosti 
pri Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika, 

— upokojenci in invalidi po domicilnem principu. 

Pogoji za pridobitev posojila: 
O Z D lahko pridobijo posojilo, če: 
— združujejo sredstva stanovanjskega sklada pri banki, 
— zagotovijo lastno udeležbo v skladu s Pravi lnikom o pogojih in 

merilih za pridobitev posojila. 

Občani lahko pridobijo posojilo, če: 
— namensko varčujejo pri banki najmanj 24 mesecev, (čas se ra

čuna ob razpisu), 
— zagotovijo predpisano lastno udeležbo. 

Prednost pri pridobitvi posojila imajo: 
— O Z D , ki začasno niso sposobne oblikovati dovolj sredstev, da bi 

zagotovile planiran obseg stanovanjske gradnje, 
— O Z D , ki namenjajo sredstva za nakup stanovanj v družbeno 

usmerjeni stanovanjski gradnji, 
— občani, ki kupujejo stanovanja v okviru družbeno usmerjene 

gradnje, 
— občani z nižjimi dohodki. 

Posojilo se odobrava: 
— za O Z D največ za 10 let s 5 % obrestno mero, 
— individualnim prosilcem za 20 let s 4 % obrestno mero, po 5 letih 

odplačevanja pa se anuiteta poveča za 1 2 , 5 % in po 10 letih še za 
12 ,5%. 

Vloge za pridobitev posojila 
O Z D morajo k vlogi priložiti: 
— srednjeročni plan reševanja stanovanjskih potreb svojih delav

cev, 
— letni plan reševanja stanovanjskih potreb za leto 1985 
— dokazilo, da združujejo sredstva stanovanjskega sklada pri 

banki, 
— dokazilo o lastni udeležbi. 

Individualni prosilci pa morajo k vlogi predložiti: 
— zahtevek za pridobitev posojila, 
— potrdilo o skupnem dohodku, 
— izjavo o že odobrenih kreditih (obrazce za zgoraj navedena do

kazila dobite na SSS Vrhnika) 
— potrdilo o skupnem gospodinjstvu (za potrdilo o skupnem gospo

dinjstvu, bo po zaključku natečaja pri SO zaprosila strokovna služba 
SSS) 

— dokazilo o namenskem varčevanju, 
— dokazilo o lastni udeležbi, 
— potrdilo o zaposlitvi, • 
— potrdilo O Z D , kjer je prosilec zaposlen da soglaša z dodelitvijo 

posojila, 
— lokacijsko in gradbeno dovoljenje. 

Vloge na natečaj sprejema Strokovna služba SIS Vrhnika, Cesta 
gradenj I. 

Rok za oddajo vlog je 15 dni po objavi v Našem časopisu. 
Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali. 
O izidu natečaja bomo prosilce pismeno obvestili. 

Ap r i l 1985 

O D B O R Z A G R A D I T E V IN 
P R E N O V O SKUPŠČINE SSS 

Predsednik 
M I H A T O M 1 N C , 1. r. 

Sklad dopolnilnega izobraževanja 
delavcev pri zasebnikih Vrhnike 

r a z p i s u j e 
o p r a v i l a i n na loge 

— tajnika 

D e l o je h o n o r a r n o za 8 u r na teden . 

Obrtno združenje 
Vrhnika 
Tržaška 8 a 

r a z p i s u j e 

prosta de l a ip naloge: 
— tajnika ( s t rokovnega sode lavca ) , z a nadomeščanje za d o b o 

8. mesecev s p o l n i m d e l o v n i m časom. 

P o n u d b e pošljite do 15. maja na O b r t n o združenje. 

Kup im zazidljivo parcelo na Vrhn ik i ali njeni bližnji okolici (okrog 
1000 kv. m) 
Ponudbe po tel. št.: 311-342 

OBVESTILO 
Vrhniški l ovc i obveščajo vse občane, z last i še kmetova l ce , da 

b o d o tud i letos v mesecu ma ju po laga l i zas t rup l j ena kur j a ja jca 
po t ravn ik ih in n j i vah . 

Žel i jo namreč uničiti škodljivce, k i na pose vk ih de la jo 
škodo: srake i n v rane . 

Še posebe j opozar ja jo , da b o vsako jajce označeno z n a p i 
som » S T R U P « , ne s m e m o j i h pr i j emat i i n prenašati! 

K O M U N A L N O P O D J E T J E V R H N I K A 
V R H N I K A , Cankarjev trg 4 

O D B O R Z A M E D S E B O J N A D E L O V N A R A Z M E R J A 
K o m u n a l n e g a podjet ja V r h n i k a 

o b j a v l j a 
prosta d e l a oz . naloge 

L VOZNIK T O V O R N E G A AVTOMOBILA 
(en delavec) 

2. PK K O M U N A L N A D E L A 
(več delavcev) 

K a n d i d a t i mora jo po leg splošnih pogojev z a sk len i tev de l ov 
nega razmer ja i zpo ln jevat i še naslednje pogoje : 

p o d 1: p o k l i c n a šola za v o z n i k e m o t o r n i h v o z i l , i zp i t » C « k a 
tegori je , i zp i t i z vars tva p r i d e lu 

p o d 2 : osnovna šola 

P isne p o n u d b e naj k a n d i d a t i pošljejo na o d b o r za medsebo jna 
de l o vna razmer ja K o m u n a l n e g a podjet ja V r h n i k a v 15 d n e h 
po ob jav i . 

Z A H V A L A 

O b boleči i zgubi našega 

Jožeta Kordiča 

se iskreno zahva l ju jemo vsem, k i ste n a m v težkih tre-* 
n u t k i h i z r ek l i sožalje in ga pospremi l i na pos lednj i 
po t i i n nam darova l i cvetje. Posebej se zahva l ju jemo 

k o l e k t i v o m in upoko j encem M a n t o v e za pomoč. 

Anica Kordič 

V s e m so rodn ikom, so
sedom, pr i jate l jem in 
znancem, k i so našo 
drago ženo, m a m o , 

HHMp taščo in staro m a m o 

Valentino 
Jereb 

14. apr i l a 1985 pospremi l i na njeni zadnj i pot i , j i po 
dar i l i cvetje ter nam izraz i l i sožalje. 

Posebna zahva la d u h o v n i k u za lepo oprav l j en po 
grebni obred in pevcem za odpete žalostinke. 

Žalujoči: Mož Janez, hčerka Tina z družino, sin Janko 
z družino in drugosorodstvo 



Program športnih 
prireditev ob občinskem 
prazniku in TRIM akcije, 

ki veljajo za priznanje 
ZTKO Vrhnika 

2. maja 
Tek in pohod po mejah KS Drenov grič 
KDAJ: 2. maja ob 15. uri 
Kje: Drenov grič 

Lesno brdo. 

6. maja 
Nogometna tekma Usnjar: Koper, s pričetkom ob 15. uri. 

6. maja 
Peti ekipni turnir v šahu 
KDAJ: Dom JLA Vrhnika 
prijave: 6. 5. od 16. do 17. ure. 

12. maja 
TRIM kolesarjenje 
Vrhnika—Borovnica—Vrhnika—Podlipa—Vrhnika 
Start ob 9. uri, na igrišču ŠD Partizan Vrhnika 

Šolska razredna tekmovanja 
v košarki ŠŠD Kurir 

Učenci ŠŠD smo se odločili, da organiziramo medrazredna 
tekmovanja v košarki za 6., 7. in 8. razrede. Odigrali smo 73 tek
movanj. Pri 6. razredih sta zmagovalca 6. f pri dekletih in 6. d pri 
fantih. Zmagovalca pri 7. raz. pa sta 7. b in 7. f. Pri 8. razredih je 
zmagal 8. c, pri dekletih in 8. d pri fantih. Sodniki so sodili odlič
no, čaka pa nas še medrazredna tekma med dvema za 5. razrede. 

NATAŠA RIJAVEC 

Šolsko atletsko prvenstvo 
Met težke žog«: (zmagovalci) Mojca Koščak, Suzana Pekeč, Marija Jereb, 

Oliver Cvijetič, S imon Japelj , Darko Japel j , Luka Drašler 
Plezanj«: Mojca Količ, Romana Buh, Alenka Bikar, Dejan Mrlak, Peter C a -

serman, Jani Kek, Sašo Videhovič 
Višina: Dijana Rajer, Nuša Semič, Olja Hribar, Špela Mohar, Peter Kunstelj, 

Boštjan Drofenik, S imon Japelj , Luka Drašler 
Daljina: Kaja Rogelj, Nuša Semič, Barbara Novljan, Nataša Riiavec, Darko 

Japelj , Simon Jape|j , Luka Drašler, Peter Caserman, K lemen Širok 
Sodelovalo je 66 deklet in 100 fantov. Skupaj je nastopilo 166 učencev od 5. 

do 8. razreda. 

ZVEZA TELESNOKULTURNIH 
ORGANIZACIJ VRHNIKA 

V s e občane, ki so stari več kot 18 let obveščamo, da bo Z T K O 
< VRHNIKA organizirala tečaj za vaditelje plavanja. Kdor ima veselje do 
' učenja mladih plavalcev, se lahko prijavi do 10. 5. 1985 na tel. 

751-484. Tečaj bo predvidoma od 13. 5. 85. dalje. 

Z T K O V R H N I K A 

ŠAHOVSKE VESTI 

Vrhničani 
trikrat zmagovalci 

V Postojni je bilo pred kratkim v organizaciji tamkajš
njega klub« finalno tekmovanje ekip za pokal »Maršala 
Tita«. Sodelovale so ekipe iz notranjske regije. Poleg čla
nov so tekmovali tudi mladinci In Članice. 

Vrhniško šahovsko društvo je potrdilo svojo premoč in je 
prepričljivo ter s precejšnjo prednostjo zmagalo v vseh treh ka
tegorijah. Z največjim naskokom so zmagali mladinci, ki na No
tranjskem trenutno nimajo enakovrednega nasprotnika. Poh
vale vredno so igrale članice, pa tudi članska ekipa je bila 
nadvse solidna, kljub temu, da je nastopila oslabljena brez 
Leona Gostiše. Izkazal se je Sodja, ki je premagal vse svoje 
nasprotnike. 

Z zmago so si Vrhničani pridobili pravico do nastopa v slo
venskem finalu, ki bo med prvomajskimi prazniki na Bledu. V 
društvu so z rezultati zadovoljni, čeprav jim ti povzročajo neko
liko težav pri zagotavljanju potrebnih finančnih sredstev. Upajo 
pa na razumevanje TTKS in morda katere od vrhniških delov
nih organizacij. 

Poleg ŠD Vrhnika sta v Postojni tekmovala še ŠD Dragomer 
in ŠD Borovnica. Društvi sta tekmovali s članskima ekipama: 
Borovničani sb zasedli 3. mesto, Dragomerčani pa 6. mesto. 

VRSTNI RED: 
člani — 1. Vrhnika (Justin, Antonijevič, čačič, Sodja), 18,2. 

Postojna 14,5,3. Borovnica 12/, 4. Logatec 71/2, 5. Stari trg 4, 
Dragomer 1/2; 

mladinci: — 1. Vrhnika (Arčon, Kobal, Rom, Jereb) 14 1/2, 
2. Logatec 6, 3. Postojna 3 1/2; 

članice: — 1. Vrhnika (Sadar, Markovič) 3,2. Logatec 3,3. 
Postojna 2. A. ARCON 

Aprilski hitropotezni 
turnir 

Na rednem hitropoteznem turnirju z a mesec april na Vrhniki je zma
gal Justin z 10 točkami, drugi je bil Kobal z 8 1/2, tretji pa Arčon z 8. 
Na ostala mesta so se uvrstili: Rom 7 1/2, Vošpernik 6, Bolha in 
Trček po 5 1/2, Jereb 5 itd. 

Na turnirju sta prvič nastopila pionirja Prijatelj in Komar, ki jima so
delovanje na takšnem turnirju pomeni vzpodbudo z a nadaljnje delo v 
šahu. 

OB ZAKLJUČKU KOŠARKARSKE SEZONE V OBČINI 

Dan košarke v Borovnici 
Dan košarke — košarkarska manifestacija., ki Je že tradicionalna ob 

zaključku občinske košarkarske lige je bila tokrat v Borovnici. V telo
vadnici osnovne šole je bil tokrat dvojni program. — Srečanje košarkar
skih moštev v moški in ženski konkurenci. Ob zaključku pa Je predsed
nik ZTKO Jože Prvinšek vročil najboljšim košarkarskim moštvom, ki so 
tekmovali v občinski košarkarski ligi diplome in pokale. Tokrat je bilo 
najboljše moštvo Borovnice, ki Je zmagalo brez poraza, sledilo pa Dren, 
moštvo iz kasarne Voljč Ignac-Fric, Vrhnika, Blatna Brezovica, Drago
mer, Stara Vrhnika in Log. 

BOROVNICA — VRHNIKA (ženske) 29:27 (14:17) 
Borovnica: Trček, Vrhovec 2, Makovec, Petkovšek, Ofentovšek 1, Tortič 16, 

Habič 2, Debevec 8. 
Vrhnika: Drenovšek, Križaj 1, P ivk2 , Semič, Nagode9, Hr ib2, Novak9, Ma-

rišič 2, Grom 2, Kukec. 
To je bilo srečanje moštev, v katerem je zmagala mladost. Izkušene igralke 

Vrhnike je premagala pionirska ekipa ojačana z veteranko Tortičevo, ki je bila 
tudi najboljša igralka tega srečanja. 

BOROVNICA - SELEKCIJA OBČINE (moški) 64:65 (33:33) 
Sodnik: Sabljič (Ljubljana) 
B O R O V N I C A : Br logar2, Šuštar 12, Mavec, M ihevc2 , Modrijan 6, Sivka 19, 

Pristavec, Nikolavčič 4, Baje 17, Stijančevič 2. 
S E L E K C I J A : Jevšek 11, Nagode 6, Knapič 20, Muha 4, Seljak, Pahor 4, 

Bizjak 20. 
Zmagovalca na tem srečanju je bilo vnaprej težko napovedati. To je doka

zalo tudi samo srečanje, saj je bil rezultat do samega konca povsem izenačen. 
Zmago je selekcija dosegla v zadnjih sekundah igre. M. A. 

Tudi tekači odlično 
S tekom Belinke, ki je bil 7. aprila 1985, se Je modno začela se

zona tekov na planem. Tako so tudi tekači na dolge proge dobili 
možnost, da preizkusijo moči ter preverijo uspešnost svojega 
dela v pripravljalnem obdobju. 

Nastopilo je 249 tekačev iz Ljubljane, Kranja, Vrhnike, Novega 
mesta in Idrije. Proge so bile dolge 10 km z a starejše ter 1 km z a pionir
je. Vrhniški tekači, ki so se udeležili tega tekmovanja, so dosegli dobre 
rezultate. Posebej je treba pohvaliti pionirje, ki so bili za razred boljši od 
ostalih in so v vseh kategorijah dosegli zmago. 

REZULTAT I : 
ml. pionirke: 1. Mateja Kalič (Vrh), 2. Gorta, 3. Mikolec 
ml. pionirji: 1. Mirsad Abdakovič (Vrh), 2. Dremelj, 3. Velepec 
st. pionirke: 1. Mojca Kalič (Vrh), 2. Hribar, 3. Boli 
st. pionirji: 1. Simon Japelj (Vrh), 2. Dolenc, 3. Poljšak 

J E R N E J F E F E R 

PIONIRSKI FESTIVAL »ŠUMI« ZA MLAJŠE PIONIRKE 
IN MLAJŠE PIONIRJE 

Dobra košarka mladih 
Na regijskem košarkarskem tekmovanju za pokal »Šumi«, ki je bilo v Bo
rovnici sta nastopili tudi dve moštvi iz naše občine: pionirke Iz Borov
nice In pionirji z Log-Dragomerja. Obe ekipi sta si na tem turnirju tudi 
priborili nastop v polflnalu tega tekmovanja. 

Rezultati — mlajše pionirke: OŠ Borovnica — OŠ »Karel Destovnik-
Kajuh« (Ljubljana) 27:24 (10:13), OŠ Tabor (Žiri) — OŠ »Karel Destovnik-
Kajuh« (Ljubljana) 40:28 (18:22), OŠ Tabor (Žiri) — OŠ Borovnica 51:35 
(29:18). Tabl ica: 1. OŠ Tabor (Žiri) 4 (91:63), 2. OŠ Borovnica 2 (62:75), 3. OŠ 
»Karel Destovnik-Kajuh« 0 (52:67). 

Rezultati — mlajši pionirji: OŠ Log-Dragomer — OŠ »Leopold Maček-
Borut« (Ljubljana-Polje) 40:49 (21:22), OŠ »Leopold Maček-Borut« (Ljublja-
na-Polje) — OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 41:40 (23:15), OŠ Log-Dragomer — 
OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 58:56 (31:21). 

Tabl ica: 1. O š »Leopold Maček-Borut« (Ljubljana-Polje) 4 (90:80), 2. OŠ 
Log-Dragomer 2 (98:105), 3. OŠ »Simon Jenko« (Kranj) 0 (96:99). 

M. ARSIĆ 

Na teku se dobimo 
ŠD DREN Drenov grič — Lesno brdo vabi vse ljubitelje 

narave na 4. tradicionalni tek in pohod po mejah KS Dre
nov grič — Lesno brdo. 

Tek in pohod bo 2. maja ob 15. uri. Prijave sprejemamo 
eno uro pred startom. 

Vsi udeleženci prejmejo značko društva in topli čaj. 
Akcija veljatudi za TRIM priznanje, ki ga podeljuje ZTKO 

Vrhnika ob zaključku sezone. 
Vse športne referente in predsednike sindikata delov

nih organizacij obveščamo, da se tekmuje istočasno za 
občinsko sindikalno prvenstvo. 

Udeležite se v čim večjem številu! 
Startnine ni. . 
VablieniS ŠD DREN 

Občinsko tekmovanje 
»Kaj veš o prometu?« 

Gost promet streže po življenjih mladih ljudi. Da bi jih obvaro
vali, šole že vrsto let vključujejo v svojo dejavnost prometno 
vzgojo. Pomembno sredstvo, ki občutno prispeva k uresničeva
nju prometno vzgojnih In Izobraževalnih smotrov, so prometna 
tekmovanja. Pionirji tako vsako leto sodelujejo na šolskih, občin
skih, republiškem In zveznem tekmovanju »Kaj veš o prometu«-
Kot v preteklih letih je tudi letos Svet za preventivo In vzgojo v 
cestnem prometu skupščine občine Vrhnika organiziral občin' 
sko tekmovanje, na katerega so se uvrstili po štirje najbolje uvrš
čeni tekmovalci iz vsake skupine (5. In 6. razred ter 7. In 8. razred) 
iz šolskih tekmovanj, ki so Jih predhodno Izvedli v vseh treh vrh
niških osnovnih šolah. 

Pionirji so tekmovali v spretnostni vožnji na poligonu, ocenjevalni 
vožnji po ulicah Lošce na Vrhniki in v izpolnjevanju posebnih testnih: 
pol z vprašanji o cestno prometnih predpisih, opremi kolesa in etiki I 
prometu. 

Pri izvedbi tekmovanja so sodelovali člani S P V C P , ZŠAM, A M D , 
mentorji prometne vzgoje osnovnih šol in posamezni občani in tako 
pripomogli, da je bilo tekmovanje uspešno izvedeno. Vsem se za sode 
lovanje iskreno zahvaljujemo in želimo, da bi se tudi v bodoče tako ak
tivno in zavzeto vključevali v akcije S P V C P . 

Pionirji so pokazali veliko mero znanja in spretnosti pri vožnji ter do- ! 

segli naslednje rezultate. 

I. skupina 5. in 6. razred 
1. POPIT Franci, osnovna šola Log-Dragomer 
2. MAGLAJIĆ Goran, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
3. ŠINKOVEC Andreja, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
4. V E N C E L J Miha, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
5. KRESNIK Lea, osnovna šola Borovnica 
6. FILIPIČ Janez, osnovna šola Log-Dragomer 
7. ABDAKOVIĆ Mirsad, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
8. ODAR Andrej, osnovna šola Log-Dragomer 
9. G E R D I N A Simon, osnovna šola Borovnica 

10. REŠETA Tina, osnovna šola Borovnica 
11. MUHIČ Aljoša, osnovna šola Borovnica 

II. skupina 7. in 8. razred 
1. T E L B A N Matej, osnovna šola Borovnica 
2. S V E T E Peter, osnovna šola Borovnica 
3. K O S Gregor, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
4. JURJEVCIČ Boštjan, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
5. KOVAČIČ Tomaž, osnovna šola Borovnica 
6. TOMŠIČ Blaž, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 
7. T O R K A R Aleš, osnovna šola Log-Dragomer 
8. KONDARDI Matjaž, osnovna šola Borovnica 
9. WEIXLER Edo, osnovna šola Ivan Cankar Vrh. 

10. P E Z D l R Martina, osnovna šola Log-Dragomer 
11. USENIK Zlatko, osnovna šola Log- Dragomer 

UVRSTITEV EKIP: 
1. Osnovna šola Ivan Cankar Vrhnika 
2. Osnovna šola Borovnica 
3. Osnovna šola Log-Dragomer 

Spretnostno vožnjo so tokrat vsi opravili kar dobro 

Tudi letos so bili z mladimi, ki so se pomerili v tem kaj vedo 
o prometu člani Zveze šoferjev in avtomehanlkov 
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Na podlagi 25. člena Samoupravnega sporazuma o ustanovitvi Samou
pravne stanovanjske skupnosti Vrhnika , 14. člena Samoupravnega spora-
j-Urna o temeljih plana Samoupravne stanovanjske skupnosti Vrhnika in 3. 
'lena Pravilnika o dodeljevanju stanovanj, zgrajenih iz sredstev vzajemno
sti za kadre v občini Vrhnika, razpisuje Samoupravna stanovanjska skup
nost Vrhnika 

3. Natečaj 
za dodelitev kadrovskih stanovanj 

"f Natečaj se razpisuje za: 
i — eno dvosobno stanovanje v stanovanjskem bloku B - l 1 v Borovnici 
,1' Pravico za pridobitev stanovanjaza kadre imajo v O Z D družbenih de
javnosti na območju občine Vrhrrfka, ki združujejo sredstva vzajemnosti v 
Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika. 

O Z D . ki žele pridobiti stanovanje po tem natečaju morajo vlogi za pr i 
dobitev stanovanja priložiti: 

jI — dokazilo, da namenjajo del ĆD za reševanje stanovanjskih vprašanj 
svojih delavcev (najmanj 2,47 % na B O D ) , 

H •— izjavo, da bodo stanovanje namenili delavcu, katerega naloge in 
opravila so usklajena^ okviru družbenega plana občine, ki nima lastnega 

stanovanja ali stanovanjske hiše in mu doslej ni bilo rešeno stanovanjska 
vprašanje. 

— izjavo, da bo stanovanje dodeljeno v skladu s stanovanjskimi stan
dardi, dogovorjenimi z Družbenim dogovorom o zagotavljanju in usklaje
vanju samoupravnih družbenoekonomskih odnosov v stanovanjskem go
spodarstvu SR Slovenije (Ur. list SRS, štev. 15-81), 

— dokazilo, da O Z D sama v doglednem času ne more rešiti stanovanj
skega vprašanja delavca za katerega želi pridobiti kadrovsko stanovanje. 

Prednost pri dodelitvi kadrovskega stanovanja imajo O Z D , ki združu
jejo več sredstev za reševanje stanovanjskih vprašanj svojih delavcev (več 
kot 2.47 % na B O D ) . 

Vloge za dodelitev kadrovskih stanovanj sprejema Strokovna služba SIS 
Vrhnika , Cesta gradenj 1. 

Rok za prijavo je 30. 5. 1985. 
Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali. 
O izidu natečaja bomo prosilce pismeno obvestili. 

K O M I S I J A Z A D O D E L I T E V 
K A D R O V S K I H S T A N O V A N J 

PRI SSS V R H N I K A 
Predsednik 

S T A N E U R H , I. r. 

Sklad dopolnilnega izobraževanja 
delavcev pri zasebnikih Vrhnike 

r a z p i s u j e 
o p r a v i l a i n naloge 

— tajnika 

D e l o je hono ra rno za 8 ur na teden . 

Obrtno združenje 
Vrhnika 
Tržaška 8 a 

r a z p i s u j e 

pros ta de l a i n naloge: 
— ta jn ika ( s t rokovnega sode lavca ) , za nadomeščanje za d o b o 

8. mesecev s p o l n i m d e l o v n i m časom. 

P o n u d b e pošljite do 15. maja na O b r t n o združenje. 

Spored vrhniškega kina 
v maju 1985 

• 5. sreda ob 20.30 JAGUARJEV SKOK - jugoslovanski barvni 
* 5. sobota ob 20.30 Režlia: Aleksandar Đordevlć 
5 - 5. nedelja ob 18.00 V gl. vi.: Ljubiša Samardič. Vera Cukić, Vojislav Brajovič 

Melodramatska kriminalka o zgubljenem otroku in o njegovem iska
nju. Sledi vodijo v Nevv York. kjer je večji del filma tudi posnet 

*• 5. sobota ob 18.00 
5. 5. nedelja ob 20.30 

7 - 5. torek ob 19.00 

SMRTONOSNA POT — francoski barvni 
Režija: Claude Miller 
V gl. vi.: Isabelle Adjanl. Micftel Serrault 
Zanimiv odnos med mladim dekletom in detektivom, ki bi to dekle 
pravzaprav moral strpati v zapor. Dekle ima tisoč obrazov, od ma
nekenke do hladne ubijalke. spominja pa ga na hčerko in to je 
usodno za oba. 

CIKLUS FILMOV — 40 let svobode 
UŽISKA REPUBLIKA — jugoslovanski barvni 
Režija: Žika Mitrovic 
V gl. vi.: Boris Buzančlč, Božldarka Frajt, Rade Šerbedlja 
Drugi film v ciklu 40 let svobode nam predstavlja razburljivo In 
pretresljivo zgodbo o življenju in nadčloveškem boju male sociali

stične republike v Užicu 1941. leta, edinega svobodnega ozemlja 
na okupirani Evropi. Nemcem m domačim izdajalcem je pogumno 
kljubovalo 67 dni In za prihodnje rodove ostala ena najsvetlejših 
obdobij našega boja za svobodo in boljše življenje. 

- jugoslovanski barvni 5. četrtek ob 20.30 NEZASLIŠAN Č U D E Ž 
1.1. 5. sobota ob 20.30 Režija: Žlvko Nikollč 
IZ. 5. nedelja ob 18.00 V gl. vi.: Savina" Geršak, Dragan Nikollč, Petar Božovlč. Bata Žl-

vojlnović. Taško Načlć. Danilo Stojković. Vesna Pečanac. Boro 
Begović 
Ustaljeno življenje male ribiške vasice zmoti prihod lepe, mlade 
ženske, hčere tukajšnjega zdomca. . . 

sobota ob 18.00 DAN KRVAVEGA VALENTINA - kanadski barvni 
nedelja ob 20.30 Režija: George Mlhalka 

V gl. vi.: Paul Kelman, Lorl Halller, Neit Affleck 
Po dramaturški zgradbi zelo podoben filmu PETEK 13 Tudi fu 
skrivnostni morilec s plinsko masko na obrazu ubija mlade, ki bi radi 
na dan sv Valentina pripravili zabavo s plesom. Boljši je v toliko, 
ker je veliko dogajanja postavljeno v opuščen rudnik, pa je že sam 
ambient dogajanja bolj napet, prepričljiv. Poleg tega je tudi razplet 
bol| domiseln kot v večini serijskih grozljivk. ' 

14. 5. torek ob 19.00 CIKLUS FILMOV: 40 let svobode 
TRST — slovenski črno-bell 
Režija: France Stlglic 
V gl. vi.: Lojze Potokar, Mira Bedenk. Stane Sever, A, Kužnlk, 
Stane Potokar 
S filmom Trst zaključujemo cikel treh filmov, s katerimi se spo
minjamo oz. obeležujemo štiridesetletni«) osvoboditve. FIlm je 
France Stlglic posnel že 1951. leta In ga praktično mlajši gledalci 
sploh ne poznajo, saj ga tudi televizija še ni uvrstila v svoj spored 
Umetniška vrednost filma je morda res vprašljiva, filmske kritike 
v tistem času filmu niso bile preveč naklonjene In film je kmalu 
končal v »bunkerju«. Pa vendar je to slovenski film, ki govori o zad
njih dnevih vojno, o bojih za Trst — pa bo prav štlridesetletnlca 
prava priložnost za prevrednotenje filma, za katerega zdajšnji kritiki 
trdijo, da sploh nI tako slab. Vsekakor občasen pogled v zgodovino 
slovenskega filma velja pozdraviti. 

16- 5. četrtek ob 20.30 POKVARJENEC - francoski barvni 
'9- 5 nedelja ob 10 30 Režija: Jose Glovannl 
in . 5. nedelja ob 18.00 V gl. vi.: Lino Ventura. Bernard Glraudeau, Claudla Cardinale 

Pustolovska zgodba nam predstavlja nekdanjega avtomobilskega 
dirkača, ki se zaposli v rudniku zlata na severu Kanade, da bi 
z zaslužkom pomagal paralizlranemu tovarišu. Rudnik oropajo raz
bojniki, naš glavni junak pa jim Izmakne plen In zbeži z njim po reki. 
Presenetijo ga brzice In slap. pod katerim bi skoraj zgubil glavo. 
Paralizlranemu prijatelju je prinesel samo novico o zakladu pod 
slapom in prava pustolovščina se šele z a č n e . . . 

19. 5. nedelja ob 20.30 OSTATI ŽIV — ameriški barvni 
" • S . torek ob 20.00 Režija: Silvester Stallone 

V gl. vi.: John Travolta, Cvnthia Rhodes, Finola Hudges 
Nadaljevanje Mrzlice sobotne noči. Nekronani kralj plesa Toni Ma-
nero zapusti svoje okolje in gre čez Brooklvnskl most. da bi osvojil 
Broadway... 

23. 5 četrtek ob 20 30 ZMAJ B R U C E L E E - hongk. cs barvni 
« . 5. sobota ob 18.00 Režija: Puo Chong Jan 
«6. 5. nedelja ob 20.30 v Gl. vi.: Bruce Lee, Jim Chee Ju 

Japonska tolpa terorizira Kitajce, ruši njihove šole botllnih veščin 
In pieni n|ihovo premoženje. Samo »Zmaj» jim le lahko kos . . . 

25. 5. sobota ob 20.30 BOJEVNIK IZGUBLJENEGA SVETA — ameriški barvni 
26. 5 nedelja ob 18.00 Režija: David VVort 
26. 5. torek ob 20.00 V gl. vi.: Robert Gulnthv, Kambata, Donald Pleseance 

Plačanec na svojem motorju z najmodernejšim računalnikom drvi 
po cestah v službi svobodoljubnega profesorja proti civiliziranim 
tiranom. . 

jO. 5. četrtek ob 20.30 BOJ TITANOV - angleški barvni 
6. sobota ob 18.00 Režija: Charles Schneer 

J 6 ' nedelja ob 20.30 V gl. vi.: Laurence Olivier, Harry Hamlin, Uršula Andress, Burgess 
Meredlth 
Filmska adaptacija grške mitološke zgodbe o Perzeju, ki je po za
slugi modrosti Atenlne sove in krilatega konja Pegaza rešil žlvl|enje 
lepe Andromede... 

, 6. sobota ob 20.30 
J 6. nedelja ob 18.00 
• 6. torek ob 20.00 

PARTNERJA — ameriški barvni 
Režija: James Burows 
V gl. vi.: Rvan O'Neal, John Hurt, Keneth McMlllan, Robvn Douglas 
V hotelu, kjer se zbirajo homoseksualci, najdejo truplo. Detektivu 
Bensonu pomaga Fred, ker Ima precej lastnosti homoseksualcev. 
Njuni predstojniki |u želijo kot homoseksualni par vtihotapiti v hotel, 
kjer naj bi neopazno raziskala umor. FIlm je po zaslugi izvrstnega 
Igralskega para privlačna komedija, saj so njune dogodovščlne zelo 
svojevrstne... 

E. T. V E S O U C E K - smerlški barvni 
Režija: Steven Splelberg 
V gl. vf.: Dee VVallace, Henry Thomas, Peter Covot, Robert Mac 
Naughton, Drevv Bam/more 
To je (Hm o otroškem prijateljstvu z bitjem Iz vesolja ratek 
stavek označuje največjo uspešnico vseh časov. Obenem je to 
tudi sicer vrhunski film, ki ga z veseljem lahko večkrat gledamo. 
(+ + + +) 

6. sobota ob 20.30 PROFESIONALEC — francoski barvni 
' 6. nedelja ob 20.30 Režija: Georges Lautner 

V gl. vi.: Jean Paul Belmondo, Jean Dessaylly, Robert Hossein 
Posebnega agenta pošljejo v Afriko, da bi likvidiral nekega dikta 
torja. Docela nepričakovano je francoska vlada spremenila odloči
tev. Zapuščen In Izdan agent komaj reši svoje življenje. Zbeži iz 
zapora In hiti v Francijo, da se maščuje... 

16. četrtek ob 20.30 
J' 6- sobota ob 18.00 
.•6. nedelja ob 18.00 
' •6. torek ob 20.00 

N a pod lag i 25 . člena samoupravnega s p o r a z u m a o us tanov i 
tvi S a m o u p r a v n e s tanovanjske skupnos t i V r h n i k a i n 10. člena 
P r a v i l n i k a o pogo j ih in me r i l i h za pr idob i t ev poso j i l i z združe
nih sredstev vza jemnost i v občini V r h n i k a , razpisuje S a m o u 
pravna s tanovan jska skupnos t V r h n i k a 

12. Natečaj 
za pridobitev posojil iz sredstev 

vzajemnosti v letu 1985 
Natečajna vsota je 14.900.(100 din. od katerih se namenja: • 
— za nakup družbenih stanovanj — 4.470.000 din 

• — za nakup ali gradnjo stanovanj v stanovanjski zadrugi — 
4.470.000 din 

— za nakup ali gradnjo lastniških stanovanj oz. individualnih stano
vanjskih hiš ter adaptacije — 5.960.000 din 

Pravico do posojila imajo: 
— O Z D , ki združujejo sredstva vzajemnosti pri Samoupravni stano

vanjski skupnosti Vrhnika , 
— delavci, zaposleni v O Z D ali pri zasebnikih, ki združujejo sred

stva vzajemnosti pri Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika . 
— kmetje kooperanti, ki združujejo sredstva in delo v K Z ali drugih 

oblikah združevanja kmetov, če le-te združujejo sredstva vzajemnosti 
pri Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika, 

— upokojenci in invalidi po domicilnem principu. 

Pogoji za pridobitev posojila: 
O Z D lahko pridobijo posojilo, če: 
— združujejo sredstva stanovanjskega sklada pri banki, 
— zagotovijo lastno udeležbo v skladu s Pravilnikom o pogojih in 

merilih za pridobitev posojila. 

Občani lahko pridobijo posojilo, če: 
— namensko varčujejo pri banki najmanj 24 mesecev, (čas se ra

čuna ob razpisu), 
— zagotovijo predpisano lastno udeležbo. 

Prednost pri pridobitvi posojila imajo: 
— O Z D , ki začasno niso sposobne oblikovati dovolj sredstev, da bi 

zagotovile planiran obseg stanovanjske gradnje, 
— O Z D , ki namenjajo sredstva za nakup stanovanj v družbeno 

usmerjeni stanovanjski gradnji, 
— občani, ki kupujejo stanovanja v okviru družbeno usmerjene 

gradnje, 
— občani z nižjimi dohodki. 

Posojilo se odobrava: 
— za O Z D največ za 10 let s 5 % obrestno mero, 
— individualnim prosilcem za 20 let s 4 % obrestno mero, po 5 letih 

odplačevanja pa se anuiteta poveča za 1 2 , 5 % in po 10 letih še za 
12 ,5%. 

Vloge za pridobitev posojila 
O Z D morajo k vlogi priložiti: 
— srednjeročni plan reševanja stanovanjskih potreb svojih delav

cev, 
— letni plan reševanja stanovanjskih potreb za leto 1985 
— dokazilo, da združujejo sredstva stanovanjskega sklada pri 

banki, 
— dokazilo o lastni udeležbi. 

Individualni prosilci pa morajo k vlogi predložiti: 
— zahtevek za pridobitev posojila, 
— potrdilo o skupnem dohodku, 
— izjavo o že odobrenih kreditih (obrazce za zgoraj navedena do

kazila dobite na SSS Vrhnika) 
— potrdilo o skupnem gospodinjstvu (za potrdilo o skupnem gospo

dinjstvu, bo po zaključku natečaja pri SO zaprosila strokovna služba 
SSS) 

— dokazilo o namenskem varčevanju, 
— dokazilo o lastni udeležbi, 
— potrdilo o zaposlitvi, • 
— potrdilo O Z D , kjer je prosilec zaposlen da soglaša z dodelitvijo 

posojila, 
— lokacijsko in gradbeno dovoljenje. 

Vloge na natečaj sprejema Strokovna služba SIS Vrhnika , Cesta 
gradenj 1. 

Rok za oddajo vlog je 15 dni po objavi v Našem časopisu. 
Nepopolnih vlog ne bomo obravnavali. 
O izidu natečaja bomo prosilce pismeno obvestili. 
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O D B O R Z A G R A D I T E V IN 
P R E N O V O SKUPŠČINE SSS 

Predsednik 
M I H A T O M I N C , 1. r. 

Kup im zazidljivo parcelo na Vrhn ik i ali njeni bližnji okolici (okrog 
1000 kv. m) 
Ponudbe po tel. št.: 311-342 

OBVESTILO 
Vrhniški l ovc i obveščajo vse občane, z last i še kmetova l ce , da 

b o d o tud i letos v mesecu ma ju po laga l i zas t rup l j ena kur ja ja jca 
po t ravn ik ih in n j i vah . 

Žel i jo namreč uničiti škodljivce, k i na posevk ih dela jo 
škodo: srake in vrane . 

Še posebe j opozar ja jo , da b o vsako jajce označeno z n a p i 
som » S T R U P « , ne s m e m o j i h pr i j emat i i n prenašati! 

K O M U N A L N O P O D J E T J E V R H N I K A 
V R H N J K A , Cankarjev trg 4 

O D B O R Z A M E D S E B O J N A D E L O V N A R A Z M E R J A 
K o m u n a l n e g a pod je t ja V r h n i k a 

o b j a v l j a 
prosta d e l a oz . naloge 

1. VOZNIK T O V O R N E G A AVTOMOBILA 
(en delavec) 

2. PK K O M U N A L N A D E L A 
(več delavcev) 

K a n d i d a t i mora jo po leg splošnih pogo jev za sk len i tev de l ov 
nega razmer ja i zpo ln jeva t i še naslednje pogoje : 

p o d 1: p o k l i c n a šola za v o z n i k e m o t o r n i h v o z i l , i zp i t » C « k a 
tegori je , i zp i t i z varstva p r i d e lu 

p o d 2: o snovna šola 

P isne p o n u d b e naj k a n d i d a t i pošljejo na o d b o r za medsebo jna 
de l o vna razmer ja K o m u n a l n e g a pod je t ja V r h n i k a v 15 d n e h 
po ob jav i . 

Z A H V A L A 

O b boleči i zgubi našega 

Jožeta Kordiča 

se iskreno zahval ju jemo vsem, k i ste n a m v težkih tre-* 
n u t k i h i z r ek l i sožalje i n ga pospremi l i na pos lednj i 
po t i in nam darova l i cvetje. Posebej se zahva l ju jemo 

k o l e k t i v o m in upoko j encem M a n t o v e za pomoč. 

Anica Kordič 

V s e m so rodn ikom, so
sedom, pr i jate l jem in 
znancem, k i so našo 
drago ženo, m a m o , 

taščo in staro m a m o 

Valentino 
Jereb 

14. apr i l a 1985 pospremi l i na njeni zadnj i po t i , j i po 
dar i l i cvetje ter nam izraz i l i sožalje. 

Posebna zahva la d u h o v n i k u za lepo oprav l j en po
grebni obred in pevcem za odpete žalostinke. 

Žalujoči: Mož Janez, hčerka Tina z družino, sin Janko 
z družino in drugo sorodstvo 



Enega od proizvodnih prostorov so že nekoliko posodobili Tudi fantje v delavnici si želijo boljše delovne pogoje 

V Obrtniku veje nov veter 
»Januarja je bilo pe

tindvajset let Obrtnika in 
praktično nimamo kaj po
kazati. To je zaskrbljujoče 
in žalostno, hkrati pa ob
vezujoče. Res je danes 
naložbe za razvoj težko 
izpeljati, zamujeno bomo 
le težko nadoknadili, 
ampak bomo napravili 
vse, da se bomo tudi mi, 
čeprav smo majhen ko
lektiv, razvijali,« je ob 
našem obisku v Obrtniku 

jedrnato ocenil stanje in
ženir Boris Grabnar, ki je 
na čelu tega trideset član
skega kolektiva šele 
dobro leto dni. 

V Obrtniku izdelujejo 
razne kovinske in elektroin-
stalacijske izdelke in pribor, 
v mizarski delavnici pa le
stve in še nekatere druge 
lesne izdelke. Vendar je 
proizvodnja še vedno obrt
niška. »Razen dveh stiskal
nic in nekaj lesno predelo-

Novi direktor Obrtnika Boris Grabnar (desno) z vodjem de
lavnice Janezom Garinom 

valnih strojev nimamo nič 
vrednega. Investicijski dinar 
je bil slabo naložen. To na
pako preteklosti moramo 
kar čimpreje popraviti in mi-
'slimo, da nam bo počasi to 
tudi uspelo. Še marsikaj 
drugega bi lahko prodali, 
zato razmišljamo tudi o 
novih programih, seveda 
sorodnim sedanjemu na
šemu programu. Naše »A« 
lestve so znane po celi Ju
goslaviji, tudi podstrešne 
stopnice gredo dobro v pro
dajo, znani smo po našem 
osnovnem artiklu, po kabel
ski roleti. K temu moramo 
še kaj" novega pridodati,« 
razmišljajo o nadaljnjih na
črtih. 

Kar dobro imajo organizi
rano kooperantsko mrežo, 
vendar se zavedajo, da pre
težno z montažo ni prave 
perspektive. Če bi vložili v 
lastna osnovna sredstva bi 
marsikaj sami doma naredi
li. In tu vidijo eno od poti na-
daljnega razvoja. »Posku

šali bomo navezati boljše 
stike z delovnimi organiza
cijami tako v Borovnici kot v 
celi občini, saj se tudi tu ka
žejo možnosti za dobro po
slovno sodelovanje,« meni 
Boris Grabnar. 

Še posebej pa pohvali cel 
kolektiv, ki si želi, da končno 
le napravijo korak naprej, 
saj jim ni bilo odveč nekaj 
sobot udarniškega dela, da 
so si vsaj za silo uredili oko
lico in malo popravili stavbe. 
* »Delovni elan in z njim je 
večji tudi učinek dela sta v 
tem letu kar precej večja. 
Posamezniki že postajajo 
samoiniciativni in sami gle
dajo, da bi ustvarili več do
hodka. Jasno pa bomo mo
rali še bolje urediti tudi na
grajevanje po detu>« 

Ko smo se pogovarjali z 
nekaterimi delavci so pove
dali, da je v zadnjem letu dni 
čutiti, da veje nov veter i n da 
kaže, da bo tudi njim prine
sel, seveda z discipliniranim 
delom, lepšo bodočnost. 

Uspeh Pihalnega 
orkestra 

na tekmovanju 
v Krškem 

V soboto in nedeljo, 20. in 21. aprila 1985 je bilo v Krškernj 
tekmovanje pihalnih orkestrov Slovenije. Tekmovanja se 
udeležil tudi Pihalni orkester ZKO Vrhnika, ki je v svoji skupini 
dosegel največ točk in prejel zlato plaketo Združenja pihalnih 
orkestrov Slovenije. Za najboljšim orkestrom obeh tekmovalni^ 
dni — to je bil Pihalni orkester iz Gorij — je naša godba zao-j 
stala samo za 14 točk. 

Zlata plaketa s tega tekmovanja le lepo darilo za 60-letni ju
bilej, ki ga praznuje naš orkester. Slavnostni koncert ob 60-' 
letnici bo v soboto, 18. maja ob 20. url v Cankarjevem! 
domu na Vrhniki. Vabimo vas, da se tudi vi pridružite prazno-' 
vanju Pihalnega orkestra ZKO Vrhnika. 

D. G 

O B V E S T I L O 

K o m u n a l n o podjet je V r h n i k a obvešča, da bo 2 9 . i n 30 . 4.j 
1985 z a rad i p r a z n i k o v spremen jen u r n i k pob i r an j a smet i , zato! 
naproša, da vsi občani pr iprav i jo smet i že 29 . 4 . z ju t ra j . 

K O M U N A L N O P O D J E T J E 
V R H N I K A 

Oprostitev doplačila k cenam 
zdravstvenih storitev 

Do oprostitve doplačila k cenam zdravstvenih storitev 
(PARTICIPACIJE) je po SAMOUPRAVNEM SPORAZUMI): 
O SOCIALNOVARSTVENIH PRAVICAH, upravičen občan, 
če stvarni mesečni dohodek na družinskega člana ne pre-; 
sega 12.493 dinarjev. 

Oprostitev velja tudi za družinske člane občana, če ži
vijo z njim v skupnem gospodinjstvu in če jih preživljal 
Prav tako velja oprostitev za KMETE v času, ko so oproš
čeni prispevka za zdravstveno varstvo in družinske član« 
ki jih preživlja. 

Vlogo na obrazcu SPN-1 vloži občan pri Centru za so
cialno delo Vrhnika, Cankarjev trg št. 8-II. 

Obrazec SPN-1 je v prodaji v knjigarnah, dobi pa se g« 
tudi na Cetru za socialno delo Vrhnika. 

CENTER ZA SOCIALNO DELC 

Obvestilo 
čebelarjem 

U p r a v n e m u o d b o r u 
Čebelarske družine V r h 
n i k a je ob sode l o van ju ve
te r inarske inšpekcije S O 
V r h n i k a uspe lo nabav i t i 
določeno količino F u m a -
g i l i na za zat i ranje bo l e zn i 
noseme. 

Interesent i naj se og l a 
si jo p r i t a jn iku . N a za log i 
je tud i še neka j zd rav i l a 
A p i k a r i d i m za s p o m l a 
d a n s k o d im l j en j e pro t i 
b o l e z n i va roa . 

V bližnji p r ihodnos t i 
b o d o vse čebelarje ( tudi 
nečlane) ob i ska l i p o p i s o 
va lc i za rad i i zpo ln j evan ja 
pop i sn i c , k i b o d o osnova 
i zde lave pašnega katastra 
S loven i j e . 

P r o s i m o vse čebelarje, 
d a s sode l ovan j em p r i p o 
m o r e j o k uspešnemu p o 
p i su . 

Č E B E L A R S K A D R U 
Ž I N A 

V R H N I K A 

Nas časopis — Glasi lo Občinske 
konference Socialistične zveze 
delovnega ljudstva občine Vrh
nika — ureja uredniški odbor: 
Marina Jereb (predsednik), Vida 
Curk, Milorad Borčlč, Jakob S u - < 
sman, Milan Selan, Cvetka Glu
mac, Franc Petelin (glavni in od
govorni urednik), Ivan Žitko teh
nični urednik) — Naslov uredniš
tva: OK S Z D L , Cankarjev trg 8, 
.Vrhnika — Številka žiro računa: 
50110-678-54000 — Telefon
ska številka uredništva: 751 -325 
— Tisk: Tiskarna Ljudska pravi-' 
ca , Ljubljana, Kopitarjeva 2 — Po 
mnenju Sekretariata za informa
cije v IS S R S na podlagi 7. točke 
prvega odstavka 26. člena za 
kona o obdavčenju proizvodov in 
storitev v prometu (Uradni list 
S F R J , št. 33-316-72) je Naš ča

s o p i s oproščen prometnega 
davka. 

Požagani kostanji 
Sred i aprila je na Troj Ici» pod žago 

padlo« trinajst stoletnih dreves. Ta 
dogodek je precej vzburil javnost, 
pojavljale so se različne ocene in 
mnenja. Šli smo po sledeh in se obr
nili na pristojne organe, da bi prišli 
»resnici do dna.« 

Za mnenje smo zaprosili komite za 
družbenoekonomski razvoj, povze
mamo pa tudi izjave predstavnikov Tu
rističnega društva, Krajevne skupnosti 
in krajanov s sestanka na Medobčin
skem inšpektoratu. 

V mestu Vrhnika imajo vse parkovne po
vršine krajinsko oblikovno namembnost, 
vzpetina s cerkvijo Trojice pa pomeni krajin
sko dominanto, ki je obenem razgledna 
točka. Posebej so v omenjenih naravnih se
stavin varovane značilnejše rastlinske vrste. 
Za varovanje smo se opredelili s srednje
ročnim družbenim planom občine Vrhnika in 
osnutkom dolgoročnega plana občine. Vsak 
poseg v omenjene površine bi moral biti 
predviden s prostorsko izvedbeno doku
mentacijo in dovoljen z lokacijsko odločbo. 

V preteklem mesecu je bila krčena sku
pina dreves pred T V D Partizan, do korenin 

" so obrezane grmovnice pred šolo Ivana 
Cankarja in vrbe ob Ul. 6. maja, odstranjenih 
je 13 lip in kostanjev na severnem pobočju 
Trojice. 

Urbanistična inšpekcija, ki v okviru svoje 
pristojnosti nadzoruje tudi posege v kulturno 
in naravno dediščino in usklajenost teh po
segov z materialnimi predpisi, ki urejajo to 
področje, je ugotovila, da z a izvajanje del ni 
bila pridobljena ustrezna dokumentacija. 

Zakon o urejanju naselij in drugih pose
gov v prostor določa, da je treba za posege v 
naravne in krajinske značilnosti, z a spre
membo rabe ali z a urejanje parkov in zele
nic, lokacijsko dovoljenje. Z a izvajanje takih 
posegov brez dokumentacije, zakon pred
videva sankcioniranje organizacij združe
nega dela in drugih pravnih oseb z denarno 
kaznijo od 200.000 do 500.000 din, posa
meznikov pa z denarno kaznijo od 10.000 
do 30.000 din. 

Pravočasen posvet s pristojno 
službo komiteja za družbenoekonom
ski razvoj in družbeno planiranje bi 
lahko izvajalce usmeril v pravilen po
stopek, ki bi s strokovnim sodelova
njem Ljubljanskega regionalnega za
voda za varstvo kulturne in naravne 
dediščine, ugotovil dejansko potrebo in 
način krčenja oziroma urejanja zelenih 
mestnih površin. 

Z namenom, da v prihodnje ne bi bilo 
več samovoljnih posegov v krajinsko 
varovana območja na območju naše 
občine, je komite za družbenoekonom
ski razvoj in družbeno planiranje sklical 
vse odgovorne osebe, ki delujejo v 
pooblaščenih organih in organizacijah 
ter jih ponovno seznanil z zakonskimi 
obveznostmi. Dogovorili so se tudi o 
načinih medsebojnega usklajevanja, 
zlasti v primerih, ko posamezni detajli 
posegov v prostor niso povsem dore
čeni. V zvezi z obravnavano problema
tiko, obveznostmi in nalogami, ki izha
jajo iz nje, bo komite pismeno obvestil 
vse krajevne skupnosti, društva in 
druge organizacije, ki so jim dani v 
upravljanje določeni objekti in zemljiš
ča, ki so vključena v varovanje naše 
naravne in kulturne dediščine. 

Velkavrh Dane — predsednik TD 
Vrhnika: 

Posek lip in kostanjev je izvršen na 
običajni način s tem, da je bil konzulti
ran gozdarski inšpektor — kakor 20 let 
do sedaj vsako pomlad. Posek je bil 
izvršen zaradi ogroženosti nižje ležečih 
stavb in bivalnih prostorov na Robovi 
cesti. 
Grampovčan Andrej — tajnik TD 
Vrhnika: 

Moje mnenje v zveži s posekom 
drevja nad Robovo cesto, ki meji v 
smeri proti Sv. Trojici, izhaja iz stališča 
življenjske nevarnosti in materialne 
škode, ki bi bila povzročena, če bi se 
drevje ali večje vejevje odlomilo ali zru-
valo na hišo pod njim bi terjalo človeška 
življenja in težko gospodarsko škodo. 
Hiše, ki so bile zgrajene pred 40. leti 
pod drevjem so bile majhne in so bile 
po vojni razširjene in obnovljene v 
večje objekte, ki so služile za življenje 
živečih krajarpv tega področja in za 
njihovo dejavnost. Večletna praksa TD, 
ki razpolaga z gozdnimi parcelami tako 
v St. Malnu, Močilniku in Sv. Trojici je 
bila v zvezi z vzdrževanjem gozda taka, 
da smo v soglasju z gozdarji oz. goz
darskim inšpektorjem posekali tisto 
drevje, ki je bilo odkazano oz. izrečeno, 
da ga je potrebno odstraniti. TD nima 
nikakršnih podatkov v zvezi s spome

niškimi objekti ter drevjem, ki naj bi bilo 
zaščiteno. Na podlagi dokumentacije s 
katero smo razpolagali smo s krajani 
zaradi nevarnosti samoiniciativno 
opravili posek. Za informacijo, ki jo je 
posredoval urbanistični inšpektor in 
predsednik komiteja, da je potrebno 
tudi za tovrstni posek lokacijsko doku
mentacijo in lokacijsko dovoljenje se 
strinjamo, vendar predno bi si prido
bili ustrezno dokumentacijo bi lahko 
prišlo do tragedije. Poleg tega niti 
nismo vedeli, niti nismo bili seznanjeni 
za pridobitev ustrezne dokumentacije 
in smo menili, da zadošča, da urejamo 
zelenice, drevorede s tem, da staro 
zamenjamo z novo. 

Horvat Lado — predsednik KS 
Breg-Vrhnika: 

Na pobudo krajanov v januarju me
secu smo poslali dopis na TD Vrhnika 
zaradi poseka teh spornih dreves (14. 
2. 1985.). Iz informacije o problematiki 
urejanja naselij KS Breg-Vrhnika je 
vidna tudi prošnja krajanov za posek 
teh dreves. 18. 2. 1985 smo dobili na 
KS odgovor Turističnega društva. V 
zvezi z našim dopisom so sporočili, da 
ne morejo posekati drevja, dokler ni
majo mnenje gozdarske inšpekcije in 
Zavoda za spomeniško varstvo SRS. 
Dne 22. 2. 1985 smo dobili ponovni 
dopis, kjer nam sporočajo, da so dobili 
sečno dovoljenje za odstranitev dotra
janih dreves v parku na Sv. Trojici, 

lem pa nas prosijo, da stopimo v 
njimi zaradi poseka. Zato meni

mo, da KS Breg ni dala nikakršnega 
sečnega dovoljenja za posek kot je bilo 
objavljeno v glasilih in na Valu 202. 
Pred posekom dreves sva si s tov. Ca-
serman Pavlom ogledala dotrajana 
drevesa nad Rožmancem in Petrovči-
čem in ugotovila, da so drevesa re
snično nevarna, da bi se zrušila. 

Detter Ana in Franc — občana: 
Predel na katerem živimo je že tako 

pod hribom, kjer je senca in vlaga. Na 
strehah se nabira mah, tudi deske pod 
strešniki gnijejo in smo jih že večkrat 
menjali. Drevesa so precej visela nad 
hišo in zbujala strah, da se bodo nekoč 
podrla. 
Petrovčič Franc — občan — Robova 
4: 

Ta drevesa so bila slabo ukoreninje
na, rastla so na skalah in obenem imela 
krošnje obrnjene na sončno stran proti 

hišam in s tem predstavljala veliko ne
varnost, da se ob eventuelnih ujmah ali 
viharjih zrušijo na hiše in s tem povzro
čijo veliko materialno škodo in možne 
bi bile tudi žrtve. S svojim odpadnim 
listjem in lomljenjem vej so povzročila 
stalno vlago ob zidovih, na ostrejših in 
žlebovih streh. 
Podbregar Anton — občan — Ro-, 
bova 6: 

Strinjam se z izjavo sosedov. Dopol
nil bi še, da je teren kamnit, da korenine 
dreves dvigajo skale, kar se dobro vidi 
na poti na Sv. Trojico, kjer je na enem 
mestu že zelo nevarna za sprehajalce. 
Ocena gozdnega inšpektorja, da so 
drevesa predstavlja nevarnost za ljudi 
se mi zdi zelo umestna. 
Rožmanec Pavel — občan — Ro
bova 5: 

Strinjam se s sosedi v vseh naštetih 
izjavah. Dodajam, da sem verjetno 
najbolj ogrožen, ker je hiša tik pod 
strmo skalo pod drevesi. Breg je zelo 
strm, tako da ne dopušča, da bi se flora 
obdržala na strmem pobočju zaradi dr
senja celotnega brega pri čemer so se 
pomikala tudi posekana drevesa, kar je 
evidentirano ob ugotovitvi, da se tudi 
živa meja pomika proti hišam. To se 
lahko tudi komisijsko ugotovi na kraju 
samem. 

Zaradi vlage in sence, ki sojo metala 
drevesa na hišo in odpadno listje so 
povzročali škodo na objektih in kanali
zaciji. Menim, da je treba vse zelenice 
oz. nasade, ki so zaščiteni, komisijsko 
pregledali in ugotavljati v kakšnem 
stanju so, ter ustrezno ukrepati. V 
imenu ostalih sosedov izjavljam, da 
smo storili vse za pridobitev morebit
nega dovoljenja oz. soglasja, vendar 
pa uradnega odgovora (pismenega) 
nismo prejeli. Ustno nam je bilo zago
tovljeno, da so soglasja zagotovljena-
Ker je navzočnost nevarnosti porušitve 
bila prisotna v vsakem trenutku, smo se 
odločili za posek z oziram na ustne iz
jave o pridobljenih dovoljenjih. 
Milan Jereb — urbanistični inšpek
tor: 

Tukajšnja urbanistična inšpekcija 
Medobčinskega inšpektorata občin 
Idrija, Logatec, Vrhnika je zadevo vzela 
resno in takoj po dogodku začela s poi
zvedbo oz. postopkom. Ker postopek 
še ni v celoti zaključen ni možno podati 
natančnejšega poročila o tem. Objav
ljeno pa bo v naslednji številki. 


